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KORTRIJK
Eindelijk
kerstverlichting
in geplaagde
Doorniksewijk
De werken aan nutsvoorzieningen
en voetpaden in de Doorniksewijk,
die nog tot eind februari 2018 du-
ren, brengen veel hinder met zich
mee voor buurtbewoners en han-
delaars. 
Zo zijn er minder parkeerplaatsen,
terwijl er momenteel eenrichtings-
verkeer is in de straat. De stad doet
nu iets terug door de belangrijkste
toegangspoort van Kortrijk, tevens
een bloeiende handelskern, te hel-
pen versieren met kerstverlichting.
Het is de eerste keer dat er kerst-
verlichting komt in de Doorniks-
ewijk. De stad betaalt de bekabe-
ling. Het handelscomité van de
Doorniksewijk koopt de verlichting
aan, met steun van het eindejaars-
gebeuren Winter in Kortrijk. De
verlichting kost 11.000 euro, beka-
beling inbegrepen. De lichtjes bran-
den van vrijdag 8 december tot
maandag 8 januari, telkens van 7
tot 23 uur. 
«We willen er na maanden hinder
hier de (kerst)sfeer inbrengen»,
zegt Gudrun Bekaert van het han-
delscomité. «De investering is
dankzij de tussenkomst van de stad
haalbaar voor ons», aldus Bekaert.
«We dragen graag ons steentje bij,
in deze lastige tijden voor de han-
delszaken», vult schepen van
Openbare Werken Axel Weydts
(sp.a) aan. (LPS)

KERKHOVE
Sint-Amandswijk
krijgt parking
Wellicht op dinsdag 12 december
start de aanleg van een nieuwe par-
king in de Sint-Amandswijk in
Kerkhove bij Avelgem. De aanleg is
een must om de parkeerdruk in de
wijk te doen afnemen. De parking
komt vlakbij de afdeling Kerkhove
van de Sint-Jan Berchmansbasis-
school. Om de parking te kunnen
aanleggen, moet wel een deel van
het speelplein in de wijk verdwij-
nen. De werken, die vermoedelijk
ongeveer drie weken zullen duren,
kunnen voor wat hinder zorgen in
de Sint-Amandswijk. Het gemeen-
tebestuur van Avelgem rekent al-
vast op begrip van de buurtbewo-
ners tijdens de vrij ingrijpende wer-
ken. (LPS)

Gaetan, Nico, Emile en Maxim fietsen de Belgische 
landsgrens af voor vzw Oranjehuis in Heule. Foto Henk Deleu

Fietstocht rond België steunt kwetsbare jongeren
KORTRIJK/HEULE/WEVELGEM

Vier vrienden houden van 11 tot
19 augustus 2018 ‘Tour de Belchi-
que’. Waarbij in negen dagen de
landsgrenzen van België worden
afgefietst. Dat is goed voor zo’n
1.000 kilometer. De opbrengst
gaat naar Oranjehuis. Die vzw uit
Heule zet zich in voor kwetsbare
jongeren en gezinnen. 

Initiatiefnemers zijn Gaetan Van-
meenen van de winkel Crinkles
(via producent Sibel) in winkel-
centrum K, leerkracht lichamelijke
opvoeding Nico Goussaert, boek-
houder bij Jet Import Emile De-
preitere uit Wevelgem en Maxim
Clarysse van modezaak Cherubin
in Kortrijk. 
«Nico, Maxim en ikzelf zijn ferven-
te fietsers. We kwamen op het idee
om eens letterlijk een ronde te
houden», zegt Gaetan. «Emile stel-
de voor om ons initiatief te laten
sponsoren en er een goed doel bij
te betrekken. We kiezen voor
Oranjehuis omdat die vereniging
mooi werk levert, maar te vaak
vergeten wordt. We krijgen al veel
steun, maar extra sponsors zijn
meer dan welkom. We zoeken
mensen die het zien zitten om deel
te nemen aan onze tour of willen
doneren. Hoeveel je betaalt om
deel te nemen, bepalen we nog. Je
hoeft niet de hele ronde te fietsen.
Je kan ook kiezen voor fietsrally’s,
waarbij je een stukje meefietst.
Welk bedrag we willen inzame-
len? We hebben geen idee. We ho-
pen op een grote respons.» Info
staat op de Facebookpagina van
‘Tour de Belchique’. (LPS)

LEIDINGEN VIA ONDERBORINGEN NAAR OVERKANT GETROKKEN

KUURNE/HARELBEKE

Infrax en Eandis bouwen sinds
eind 2015 aan een warmtenet
in de gemeenten Harelbeke en
Kuurne, die de restwarmte van
bij Imog een nieuw leven moet
geven. Via een netwerk van 14
kilometer buizen moet de
energie, die anders niet benut
zou worden, tot bij 700 wonin-
gen, een 10-tal appartements-
gebouwen en meerder stads-
gebouwen langs het traject ge-
bracht worden. In totaal kan
het warmtenet jaarlijks bijna
10.000 ton Co2 besparen. Een
grote uitdaging bij de aanleg
van het warmtenet: de Leie die
Imog scheidt van de gebouwen
waar de restwarmte moet be-
landen.
Deze week worden de onder-
boringen van de rivier uitge-
voerd, meteen ook de start van

de finale fase van het project. Er
worden twee boringen uitge-
voerd, een voor de aanvoer, en
de andere voor de retourlei-
ding. De twee boringen gebeu-
ren over een traject van 150
meter en gaan 18 meter onder
de Leie.

Schouwspel
De onderboringen zijn een niet
alledaags schouwspel. Een
boormachine aan de kant van
Kuurne zal de flexibele en voor-
geïsoleerde buis van 6 ton, goed
voor een diameter van onge-
veer 30 centimeter, van op gro-
te bobijnen onder het water
door trekken. Aannemer Visser
& Smit Hanab is in dit soort
werk gespecialiseerd. Voor de
veiligheid is de onmiddellijke
omgeving van de werkzaam-

heden afgezet, maar vandaag
worden geïnteresseerde
buurtbewoners uitgenodigd
om op de werf een kijkje te ko-
men nemen. Plaats en tijd van
afspraak is het Woonzorgcen-

trum Eigentijd in de Doornen-
straat.

Grootverbruikers
Het toekomstige woonpark
Kuurne-Harelbeke, goed voor
zo’n 500 woongelegenheden,
zal op dit warmtenet aangeslo-
ten worden. Daarnaast zal ook
het woonzorgcentrum Eigen-
tijd in Kuurne, de restwarmte
van Imog gebruiken. «We wil-
len in de toekomst maximaal
gebouwen aansluiten op het
warmtenet», zegt burgemees-
ter Francis Benoit (CD&V).
«Daarom plannen we ook een
uitbreiding van het warmtenet
richting centrum, om zo enkele
grootverbruikers aan te slui-
ten, en ook enkele gemeente-
lijke gebouwen. Welke dat zul-
len zijn, is nog niet beslist.»

In Harelbeke hebben ze wel al
knopen doorgehakt. «De Stede-
lijke basisschool Centrum, de
muziekschool, het OCMW, zo-
wel de rusthuizen als de dien-
sten, de brandweerkazerne,
jeugdcentrum Tsas en de
jeugddiensten worden op ter-
mijn, wellicht vanaf 2019-2020
aangesloten op het warmte-
net», zegt burgemeester Alain
Top (SP.A). «De Ballingenweg
wordt volgende legislatuur
opengebroken voor riolerings-
werken. Bij die werken zouden
we ook het warmtenet kunnen
doortrekken, en op die manier
de restwarmte van Imog tot bij
het stadhuis en de stadsdien-
sten krijgen. Wat de timing
daarvan is, hangt af van de sub-
sidies die we eventueel krijgen
voor de werken daar.»

De onderboring van de Leie is een technologisch hoogstandje. Foto Henk Deleu

Restwarmte zoekt weg onder Leie
Deze week wordt afvalin-
tercommunale Imog in
Harelbeke verbonden
met het warmtenet aan
de overkant van de Leie.
Onder meer de 500 wo-
ningen die er op de grens
tussen Kuurne-Harelbe-
ke komen, zullen met
restwarmte van Imog
verwarmd worden. De
leidingen komen onder
de Leie, en daarom wor-
den de hele week lang
onderboringen uitge-
voerd.

JOYCE MESDAG

LEIESTREEK
Unizo maakt
finalisten Creatieve
Ondernemer 
2017 bekend
Unizo heeft de vijf finalisten voor
de wedstrijd van ‘Creatieve On-
dernemer’ West-Vlaanderen be-
kend gemaakt. 
Met de tweejaarlijkse wedstrijd
beloont Unizo creatief onderne-
merschap in de brede zin van het
woord. Al wie creatief presteert
op vlak van communicatie, recla-
me of direct marketing, in pro-
ductontwikkeling of in het pro-
ductieproces, in personeelsbe-
leid, in milieuzorg, in energiebe-
leid of dergelijke komt in aan-
merking. Sinds het voorjaar
stroomden honderden nomina-
ties binnen, waaruit de jury uit-
eindelijk vijf finalisten koos. 
Het gaat om Mamado (speciaal-
zaak rond borstvoeding en zwan-
gerschap - Roeselare), het Smaak-
atelier (samenwerking tussen
meubelmaker, brouwerij en trai-
teur - Kortemark), Productiehuis
Camtv (videomarketing - Brug-
ge), Lingerie Ohlala (familiezaak
die telkens opmerkelijke recla-
mecampagnes in elkaar bokst -
Lendelede) en Het Heuvelhof
(brasserie die steeds slim inspeelt
om veranderende trends - Tor-
hout). 
Er kan via de website van Unizo
gestemd worden op een van de
vijf finalisten. De publieksstem-
ming telt mee voor 25 procent en
is bij een gelijkstand zelf door-
slaggevend. De winnaar wordt
bekend gemaakt op 30 novem-
ber. (SVR)

We willen in de
toekomst maximaal
gebouwen aansluiten
op het warmtenet.
Daarom plannen we
een uitbreiding
richting centrum

FRANCIS BENOIT, 
BURGEMEESTER KUURNE

Bron: Het Laatste Nieuws - 22 november 2017

Bron: De Standaard - 22 november 2017
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gedeeltelijk verwarmd dankzij de 
restwarmte van de verbrandings
oven van afvalintercommunale 
Imog. Dat zal straks ook in 
Kuurne kunnen. Er worden twee 
leidingen van achttien meter ge
trokken onder de Leie. Begin vol
gend jaar moet het warmtenet 
operationeel zijn. Er zal tiendui
zend ton CO2 per jaar bespaard 
worden, het equivalent van bijna 
vijfduizend bomen. (blg)
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Stad Harelbeke

bekeNdMakING VaN OPeNbaar ONderZOek

De Raad van Bestuur der autonoom gemeentebedrijf Stadsontwikkeling Hasselt brengt ter kennis aan eenieder dat het autonoom 
De gemeenteraad heeft op 20 november 2017 het ontwerp van het RUIMTELIJK UITVOERINGSPLAN (RUP) “dorpskom Hulste” 
voorlopig vastgesteld. Nu wordt door het college van burgemeester en schepenen een openbaar onderzoek georganiseerd vanaf 
27 november 2017 tot en met 25 januari 2018.

Het dossier ligt ter inzage van het publiek op het stadhuis, Dienst Stedenbouw, niveau -1, tijdens de openingsuren, of is te raad-
plegen op de website www.harelbeke.be. 

Er wordt een informatievergadering georganiseerd op woensdag 20 december 2017 om 19.30 uur in CC Het Spoor (blauwe 
zaal), Eilandstraat 6 te Harelbeke.

Wie omtrent deze plannen bezwaren of opmerkingen heeft moet die aangetekend per post versturen of afgeven tegen ontvangst-
bewijs aan de Gemeentelijke Commissie voor Ruimtelijke Ordening (Gecoro), p.a. Marktstraat 29 te 8530 Harelbeke, of kan dit 
mailen aan rup@harelbeke.be en dit uiterlijk op 25 januari 2018.  BBACZ00A

Het Opvangcentrum voor Vo
gels en Wilde Dieren Oostende 
werd in 1984 opgericht, in eer
ste instantie voor de opvang en 
verzorging van olieslachtoffers. 
Later kwamen ook nestjongen, 
verkeersslachtoffers en zieke 
dieren terecht in het vogelop
vangcentrum (VOC).

In 2009 verhuisde het VOC 
van de voormalige legerkazerne 
in de Zinnialaan naar een nieuw 
gebouw aan het provinciaal do
mein in Raversijde. Het VOC is 
sindsdien een van de modernste 
vogelopvangcentra in Europa. Er 
werken vier tot tien mensen. 
2017 is voor hen een bijzonder 
druk jaar. Er werden nu al een 
honderdtal dieren meer binnen
gebracht dan het vorige record
jaar. Toen waren er 3.557 dieren.

‘De toename situeerde zich 
vooral in de zomer, zonder spe
cifieke oorzaak’, zegt algemeen 
coördinator Claude Velter. 
‘Waarschijnlijk worden meer 
dieren binnengebracht door de 
groeiende bekendheid.’ Begin dit 
jaar werden net voor de zomer
drukte een aantal nieuwe bui
tenkooien afgewerkt. Deze win
ter wil het VOC de baden voor 
de zee en watervogels vernieu
wen. ‘We zoeken nog ongeveer 
4500 euro voor de drie baden. 
Elke gift is welkom. Ook vrijwil
ligers zijn welkom.’ (dji)

Oostende

Druk jaar voor 
opvangcentrum
voor vogels

V A N  O N Z E  M E D E W E R K E R  

KOEN THEUNS
BRUGGE I  Wie volgend jaar tus

sen 5 mei en 16 september Brugge
bezoekt, zal in het hart van de stad
niet naast de actuele kunst kunnen
kijken. Kunstenaars en architecten
uit binnen en buitenland leven
zich uit op vijftien locaties, vooral
op en naast de Reien.

Op het Minnewater komt een
drijvende school en over de Groe
nerei een nieuwe brug. Er komt
een vijftien meter hoge zwanen
nek, een wandelpad op het water
en op de kop van de Spiegelrei een
gigantische walvis gemaakt van af
val uit de oceaan. Een idee van het
Amerikaanse StudioKCA, als pro
test tegen de steeds groeiende,
drijvende vuilnisbelt.

De Triënnale kreeg als thema
‘De Vloeibare Stad’, en dat kan je
op twee manieren interpreteren.
‘Het slaat zowel op de Reien, als op
de stad en maatschappij die voort
durend in verandering zijn’, zegt
burgemeester Renaat Landuyt
(SP.A). ‘Dat kunst op verschillende
niveaus bekeken en beleefd kan

Vijftien kunstinstallaties rond thema ‘vloeibare stad’

Triënnale 2018 zal half jaar lang 
Brugse Reien inpalmen
De Brugse Reien worden in 
2018 nog fotogenieker. Voor de 
Triënnale met als thema ‘De 
vloeibare stad’ verrijzen in, op 
en naast het Brugse stadswater 
spectaculaire kunstinstallaties.

worden, was ook het succes van de
Triënnale van 2015. Die gelaagd
heid willen we aanhouden.’

Coupure
Net als vorig jaar zullen bezoe

kers en bewoners van Brugge het
stadswater kunnen herontdekken.
In de drijvende klas kunnen leer
lingen op de schoolbanken plaats
nemen: het Urb Eggpopupcafé
komt er ditmaal in de vorm van
een paviljoen op het water van de
Coupure, een opvallend ontwerp
van de Spaanse architecten Jose
Selgas en Lucia Cano.

De Kortrijkse Budabrug 
kampte de afgelopen zestien 
maanden vijftig keer met techni
sche problemen, met in totaal 
meer dan tweehonderd uur hin
der voor de scheepvaart en meer 
dan zeventien uur hinder voor 
het wegverkeer. De nieuwe Bu
dabrug werd in gebruik geno
men op 30 januari 2015. De eer
ste weken waren er nog noodza
kelijke aanpassingen en doken 
kinderziektes op. Later waren er 
defecte slagbomen of camera’s. 
De aannemer heeft ondertussen 
het programma aangepast. (kkv)

Kortrijk

Budabrug liet het al 
vijftig keer afweten

De absolute blikvanger van de Triënnale 2018 wordt een gigantische wal
vis gemaakt van afval uit de oceaan, op de kop van de Spiegelrei. © if

Wouter Vanlouwe (NVA) 
vroeg op de gemeenteraad naar 
de stand van zaken omtrent de 
heraanleg van de atletiekpiste in 
Veurne, met name de totale 
kostprijs en de toezegde provin
ciale subsidie. Die vraag kon op 
weinig begrip rekenen van sche
pen van Sport Pascal Sticker 
(Veurne Plus). ‘Ik heb nooit ge
zegd dat de atletiekpiste zomaar 
vernieuwd zou worden. Daar
voor rekenen we op subsidies 
van de provincie. We zijn niet 
tegen de heraanleg van de piste, 
maar het subsidiebedrag hangt 
af van de provincieraad.’ (bfr)

Stad hoopt op 
subsidies voor 
heraanleg piste

Veurne

Kuurne en Harelbeke zullen
met elkaar verbonden worden 
door een warmtenet onder de 
Leie. Netbeheerders Infrax en 
Eandis stelden het unieke project 
gisteren voor. Harelbeke wordt al 

Warmtenet onder Leie
verbindt gemeenten 
vanaf volgend jaar

Kuurne/Harelbeke

‘Dit illustreert hoe kunst en ar
chitectuur een meerwaarde zijn
voor een stad’, zegt Michel Dewil
de, die met Musea Bruggedirec
teur Till Holger Borchtert het cura
torsduo vormt. Bezoekers kunnen
er iets drinken, werken en mis
schien ook zwemmen.’

Buitenbeentje wordt The Mitten
Crab Project, een tweeluik met één
poot in de Poortersloge en één in
Zeebrugge. Bij de installatie in
Zeebrugge, een voorstelling van de
invasieve wolhandkrab, komt een
tweede popupcafé. Ze zal ook deel
uitmaken van Beaufort 2018.
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De realisatie van het eerste
warmtenet in Zuid-West-
Vlaanderen zit in een laatste
fase. Binnen enkele maanden,
vermoedelijk in februari vol-
gend jaar, zullen de eerste
woningen in Harelbeke en
Kuurne worden verwarmd
met de restwarmte van ver-
brandingsoven Imog.

In het voorjaar startten de
werken met het plaatsen van
buizen onder de grond zowel
in Kuurne als in Harelbeke.
Om de warmte van Imog naar
Kuurne te brengen, moet er
een leiding worden gelegd on-
der de Leie. De onderboring is
gisteren gestart. “Deze wer-
ken zijn een historisch mo-
ment. Dankzij het warmtenet
worden Kuurne en Harelbeke
met elkaar verbonden”, zegt
burgemeester van Kuurne
Francis Benoit (CD&V).

De gespecialiseerde Gentse
firma Visser & Smit Hanab
voert de onderboring uit. Ter
hoogte van de Doornenstraat
in Kuurne worden twee bo-
ringen uitgevoerd, één voor
de aanvoer en één voor de re-
tourleiding. Een boormachi-
ne zal de flexibele en voorge-
isoleerde buis van 6 ton en
met een diameter van 30 cen-

timeter, van op grote bobij-
nen onder het water door
trekken. Na een traject van
150 meter en tot 18 meter
diepte wordt de leiding op
grondgebied Harelbeke op-
nieuw zichtbaar. Dan wordt
dan nog een leiding gelegd
richting de verbrandings-
oven, goed voor een traject
van 285 meter.

De onderboring is indruk-
wekkend. Daarom organise-

ren de buurgemeenten Kuur-
ne en Harelbeke, afvalinter-
communale Imog en de
netbeheerders Eandis en In-
frax die het warmtenet reali-
seren, vandaag een kijkmo-
ment. 

Tussen 14 en 17 uur kan ie-
dereen naar de werken gaan
kijken. Geïnteresseerden zijn
welkom in het woonzorgcen-
trum Eigentijd in de Door-
nenstraat en worden van
daaruit begeleid naar de na-
bijgelegen werf.

Met het nieuwe warmtenet
kunnen vierduizend tot vijf-
duizend woningen worden
verwarmd. Dat betekent een
jaarlijkse besparing van bijna
10.000 ton CO2. Als eerste
zullen de vijfhonderd wonin-
gen van het woonpark in
Kuurne en Harelbeke worden

aangesloten. Later zullen ook
openbare gebouwen volgen,
zoals het woonzorgcentrum
Eigentijd in Kuurne.

“De gebouwen naast de Leie,
zoals de scholen, het OCMW,
rusthuis en diensten, de
brandweerkazerne en het
jeugdcentrum Tsas en de
jeugddiensten, worden als
eerste aangesloten, vermoe-
delijk in de winter van 2019-
2020”, zegt burgemeester
Alain Top (SP.A). “Op langere
termijn willen we ook het
stadhuis aansluiten op het
warmtenet.”

Het is de bedoeling dat het
warmtenet in de toekomst
wordt uitgebreid naar het
centrum van Kuurne zodat
ook die openbare gebouwen
kunnen overschakelen naar
het nieuwe warmtenet.

Realisatie eerste warmtenet in laatste fase, onderboring van Leie gestart

Spectaculaire werken. Komt dat zien!
Om Kuurne te voorzien 
van restwarmte van ver-
brandingsoven Imog is de 
onderboring van de Leie 
gestart. De buis van 6 ton 
wordt onder het water 
doorgetrokken tot op 18 
meter diepte. Deze namid-
dag mag iedereen gaan 
kijken naar de spectacu-
laire werken.

KUURNE / HARELBEKE 

W In Kuurne wordt een buis van 6 ton onder het water getrokken om boven te komen in Harelbeke.

EVELIEN VANTOMME

EV
A

ALAIN TOP
BURGEMEESTER 

“Op langere termijn 
willen we ook het 
stadhuis aansluiten 
op het warmtenet”

WERVIK

Boomroosters 
verwijderd
Van de Leiestraat tot aan de 
Molenstraat bij het station in 
het centrum van Wervik liet 
de stad zo'n dertigtal boom-
roosters weghalen. Die begon-
nen namelijk gevaarlijk uit te 
steken door de groeiende 
boomwortels. De klinkers er-
rond die verzakt waren, wer-
den door de technische dienst 
herlegd zodat passanten veilig 
en comfortabel kunnen passe-
ren. De gaten zijn voorlopig 
nog opgevuld met dolomiet, 
maar zullen later door een ge-
specialiseerde firma verhard 
worden met lava en granulaat.  
(djr)
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HARELBEKE

Nog dit jaar
laadpalen voor 
elektrische auto’s
In Harelbeke staan er op het 
openbaar domein nog geen 
laadpalen voor elektrische 
wagens, maar daar komt dit 
jaar nog verandering in. 
Infrax plaatst in het najaar 
drie laadpalen.  “Die komen 
op de centrumparking in de 
Kortrijksestraat, op parking 
Noordstraat en parking Fo-
restiersstadion”, zegt be-
voegd schepen Inge Bossuyt 
(SP.A). 
In de volgende twee jaar ko-
men er dan nog eens vier 
laadpalen bij. 
“Zowel in 2018 als in 2019 
worden er telkens twee bij 
geplaatst. Als locaties daar-
voor kozen we de parking 
Zuidstraat, de parking achter 
de kerk in Hulste, de parking 
dorpskern Bavikhove en de 
parking dorpskern Stase-
gem.”  (eva)

KORTRIJK

Vier jongeren mee aan 
roer Kortrijkse SP.A
Voortaan zal de Kortrijkse af-
deling van de SP.A worden 
geleid door een bureau. Daar-
in zitten vier jongeren, die 
ervaren ondernemer en par-
tijvoorzitter Luc Boucquet 
(64) onder zijn vleugels zal 
nemen.
Emile Declercq (25), Aysel 
Vandeginste (23), Billy Buyse 
(24) en Sam Weydts (33) 
worden samen verantwoorde-
lijk voor de dagelijkse leiding 
van de SP.A. Op die onuitge-
geven manier wil de partij 
nog meer inzetten op verjon-
ging en vernieuwing. Elk van 
de jonge veulens zal zich toe-
leggen op een ander aspect 
van de werking.  (djr)

INFO
Op www.wervik.be/de-stadskern-in-
verandering vind je alle informatie. 
Inschrijven gebeurt via deze website.

bevoegd schepen Bert Verhae-
ghe (Open VLD). “Het lopende
openbaar onderzoek voor rup
Leiekant werd al bekendge-
maakt via diverse kanalen”,
zegt hij. “Het infomoment, dat
helemaal geen verplichting is,
komt dus zeker niét te laat”,
klinkt het. “Over de heraanleg
van Steenakker is overigens
nog niets beslist, aangezien er
nog een ontwerper moet wor-
den aangesteld.”  (djr)

Het ruimtelijk uitvoerings-
plan Leiekant werd tijdens de
gemeenteraad in oktober
vastgesteld. Dat rup maakt
het mogelijk om specifieke
bebouwing langs de Leie te re-
aliseren. Zo wordt er gewag
gemaakt van een apparte-
mentsgebouw tot vijf bouwla-
gen aan de Vrijdagsmarkt en
kunnen de garageboxen aan
De Spiegel wijken voor flats,
eveneens tot vijf bouwlagen.
Om die mogelijkheden duide-
lijk te maken aan de bevol-
king, organiseert het stadsbe-
stuur op vrijdag 1 december
een infomarkt rond ruimtelij-
ke ordening. Behalve over het
rup zullen ook rondetafelge-
sprekken plaatsvinden over

Het rup Leiekant en de her-
aanleg van Steenakker zijn 
twee hete hangijzers in de 
Wervikse politiek. Daarom 
dat het stadsbestuur op 
1 december een infomarkt 
en participatiemoment or-
ganiseert. De oppositie 
heeft echter bedenkingen.

WERVIK staat in de stei-
gers.”

De timing van en
communicatie
over het infomo-
ment en het rup
vallen duidelijk
niet in goede aar-
de bij de opposi-
tie. “Het open-
baar onderzoek

loopt maar tot 22 december.
In ‘Waarheen’ van november
is het openbaar onderzoek
aangekondigd, maar de datum
van het infomoment nog
niet.”

Geen enkel probleem volgens

de toekomst van Steenakker.
Daar wil men namelijk een
groen belevingsplein van ma-
ken. Om 19 uur pleit de
Vlaamse Bouwmeester Leo
Van Broeck voor ‘verdichting
en een ander woonbeleid’.

 Voor oppositiepartij zijn dit
alles eerder vijgen na Pasen.
“Zo een belangrijk initiatief
als een stadsdebat organiseer
je niet tussen de soep en de
patatten. Dat doe je vooraf,
goed op tijd aangekondigd en
met verschillende terugkeer-
momenten”, zegt Bercy Sle-
gers (CD&V). “Alles is al be-
slist: de parking tussen kerk
en 't Pardoen verdwijnt, de
parking op Steenakker ver-
dwijnt en het rup Leiekant

BERCY SLEGERS
CD&V 

“Zo een belangrijk
initiatief als een
stadsdebat hou je niet

tussen de soep en de patatten”

EV
R

Oppositie uit kritiek op debat met bewoners over bouwplannen Bron: Het Nieuwsblad - 22 november 2017
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KUURNE

Een deel van Harelbeke wordt al
verwarmd dankzij de restwarmte
van de verbrandingsoven van af-
valintercommunale Imog. Die
duurzame energie wordt via een
zogenaamd warmtenet verdeeld.
Binnenkort zal ook Kuurne mee
kunnen profiteren van restwarm-
te van de afvalverbranding. 

18 METER ONDER WATER

Verre van evident natuurlijk, want
Kuurne en Harelbeke worden ge-
scheiden door de Leie. Daarom
moeten er twee leidingen getrok-
ken worden onder die rivier. Een
boormachine aan de kant van
Kuurne zal een flexibele en voor-
geïsoleerde buis van zes ton en
met een diameter van ongeveer 30

centimeter vanop grote bobijnen
onder het water doortrekken. 
Het traject is ongeveer 150 meter
lang, de leidingen zullen 18 meter
onder de Leie lopen. Het intrek-
ken van grote buis – in één stuk
nota bene – is een echt huzaren-
stukje. Met het project hebben
Kuurne en Harelbeke meteen ook
een primeur in Vlaanderen te
pakken. 
Begin volgend jaar zou het warm-
tenet dan operationeel moeten
zijn. Ongeveer 700 woningen, een
tiental appartementsblokken en
enkele stadsgebouwen zullen aan-
gesloten worden op het net. Dat
komt neer op een besparing van
10.000 ton CO2 per jaar, het equi-
valent van bijna 5.000 bomen.

Kolossale buizen onder de
Leie voor uniek warmtenet
KUURNE/HARELBEKE Binnenkort worden de buren
van Kuurne en Harelbeke nog nauwer met elkaar
verbonden. Het gloednieuwe warmtenet loopt onder
de Leie door. Netbeheerders Infrax en Eandis stelden
de Vlaamse primeur samen met de twee gemeentes
deze week voor.

Dinsdagmiddag werd onder toezicht van burgemeesters, schepenen en

afgevaardigden van netbeheerders Eandis en Infrax gestart met de onder-

boring onder de Leie voor het Kuurnse warmtenet. (Foto LOO)

KUURNE Club 15, de serviceclub die vijftien ondernemers uit de grote regio Kortrijk verenigt, organiseerde op zondag 19 november haar jaarlijkse

aperitiefconcert. De vereniging mocht 425 bezoekers verwelkomen, een record. Ook dit jaar ging de opbrengst van het evenement naar de vzw

Linum Foundation. Die vzw zet zich in voor de behandeling van kinderen met een weesziekte, zeldzame aandoeningen die vaak hoge medische

kosten met zich meebrengen. De cheque ter waarde van maar liefst 15.300 euro is bedoeld voor de 12-jarige Maithili. Zij kreeg vorig jaar de

diagnose van een uiterst zeldzame hersenstamtumor. “Tot op vandaag is er geen oplossing voor die ziekte en met bestralingen kan het leven

van de patiënt enkel verlengd worden”, vertelt Claude Baert, voorzitter van Club 15. “De kosten van Maithili's behandeling lopen enorm hoog op

terwijl overheden of kankerfondsen jammer genoeg niet tussenkomen. Met ons aperitiefconcert willen wij als Club 15 graag ons steentje bijdra-

gen.” (BRU)

Club 15 schenkt 15.300 euro voor Maithili aan Linum Foundation

Een tijdje terug lanceerde de bi-
bliotheek van Kuurne in haar
zoektocht naar voorleespapa's een
online oproep. Vrijwel meteen bo-
den zich meerdere kandidaten
aan, onder hen ook Kuurns bur-
gemeester Francis Benoit. Naast
een aantal papa's kon de bib met
Dominiek Labat zelfs een heuse
voorleesopa strikken. Vijftien
kleuters en vijftien kinderen van
de lagere school genoten zater-
dagvoormiddag van verschillende
leuke verhaaltjes. “We merken dat
in de meeste gezinnen vooral de

moeder de kinderen voorleest”,
verduidelijkt bibliothecaris Ka-
trien Bonte het initiatief. 

GROOT SUCCES

“Door nu ook papa en zelfs opa
als verhalenverteller te tonen, wil-
len we ook andere vaders aanzet-
ten om met een boek in de hand
tijd met hun zoon of dochter te
spenderen.” Tijdens de voorlees-
momenten in de bib waren de
kinderen alvast heel enthousiast
maar vooral stil en aandachtig.
Heel wat onder hen gaven zelfs

aan liever door papa voorgelezen
te worden, omdat ‘hij wel eens zot
van de tekst durft afwijken’. 
De Kuurnse bibliotheek is alvast
overtuigd van het concept. “Ge-
zien het grote succes van afgelo-
pen zaterdag zijn we zeker van
plan om nog meer voorleespapa’s
naar hier te lokken”, aldus Katrien
Bonte. Op woensdag 13 december
om 17 uur vormt de bib het decor
voor de Wintervertellingen. Naast
het brengen van enkele verhalen
wordt dan ook samen aan een
knutselwerkje gewerkt. (BRU)

“Papa durft wel eens 
zotter voorlezen”
KUURNE Met vier waren ze afgelopen zaterdag, de Kuurnse voorleespapa's en
-opa's van dienst. Dieter Duyvejonck, Wouter Verbeke, Dominiek Labat en burge-
meester Francis Benoit kwamen een hele voormiddag lang voorlezen.

Afgelopen zaterdag kwamen vier voorleespapa's, onder wie burgemeester Francis Benoit, verhaaltjes voorlezen

voor de talrijk opgekomen kinderen. (Foto BRU)

KUURNE De bestuurder die vori-

ge week doodleuk de afsluiting

in de Harelbeeksestraat open-

brak om met zijn wagen en aan-

hangwagen op het nog drogende

asfalt te rijden, is gevat. Het gaat

om een buurtbewoner. Enkele

alerte buren konden de man op

heterdaad betrappen, toen hij

even later een tweede keer

langsreed. Eerder deden er zich

al gelijkaardige feiten voor tij-

dens de asfalteringswerken in de

Bavikhoofsestraat. Die dader blijft

echter spoorloos.

Het gemeentebestuur van Kuur-

ne roept haar bewoners alvast op

om bij wegenwerken meer res-

pect aan de dag te brengen. “Het

asfalt moet de tijd krijgen om te

drogen”, zegt schepen Francis

Watteeuw. “Zo blijven er geen

bandensporen achter en moeten

de werken niet opnieuw overge-

daan worden.” (BRU)

Asfaltvandaal
op heterdaad
betrapt

Bron: Krant van West-Vlaanderen - 24 november 2017

WEVELGEM
Luchthaven
investeert 8,7 miljoen
De luchthaven Kortrijk-Wevelgem
krabbelt terug recht nu luchtver-
keersleider Belgocontrol er 1,2 mil-
joen euro heeft geïnvesteerd in
nieuwe vliegprocedures. Een nood-
zaak om vliegtuigen er ook weer te
laten landen en opstijgen bij ver-
minderd zicht. Maar ook de ko-
mende twee jaar zal er nog eens 7,5
miljoen euro geïnvesteerd worden
in betere beveiliging en de moder-
nisering van de luchthaven met bij-
voorbeeld de komst van een nieu-
we taxibaan en vliegtuigparking.
Het doel is het aantal zakenvluch-
ten doen toenemen.
Buurtbewoners klagen echter al ja-
ren over geluidshinder. Om hen te-
genmoet te komen, wil de beheer-
raad werk maken van beperkingen
op het aantal oefenvluchten en he-
likoptervluchten. Oppositiepartij
Groen vindt de investeringen weg-
gesmeten geld omdat de luchtha-
ven volgens raadslid Matti Vande-
maele nooit fors zal groeien door
de nabijheid van luchthavens in Rij-
sel en Oostende. Groen vraagt om
in andere transporten te investe-
ren, zoals betere bus- en spoorlij-
nen. (LPS)

AVELGEM
Containerpark blijft
Het containerpark in de Kortrijk-
straat in Avelgem zal blijven be-
staan. De Raad van State heeft na-
melijk de aanleg van een nieuw
containerpark in de Balcaenstraat,
aan de industriezone in de Nijver-
heidslaan, naar de prullenmand
verwezen. 185 buurtbewoners
hadden een bezwaarschrift inge-
diend omdat ze er voor extra ver-
keersdrukte vreesden.
De intercommunale Leiedal maakt
nu een nieuw ruimtelijk uitvoe-
ringsplan (RUP) op om het huidige
containerpark uit te bouwen. De
gemeente heeft in de Kortrijkstraat
alvast een leegstaand pand ge-
kocht voor 355.000 euro en zal dat
slopen. Er zijn ook gesprekken lo-
pende om een tweede perceel te
kopen, zodat het containerpark
kan uitbeiden. (LPS)

KORTRIJK
Gratis parking 
in Doorniksewijk
Wie de kerstsfeer wil opsnuiven of
kerstcadeautjes wil kopen in Kort-
rijk, kan voortaan gratis parkeren
op de parking van de gewezen kli-
niek Maria’s Voorzienigheid van
AZ Groeninge in de Loofstraat.
«We betalen maandelijks 1.089
euro huur aan AZ Groeninge om de
parking te mogen gebruiken», zegt
schepen van Mobiliteit Axel
Weydts (sp.a).
Een uitstekende zaak, vindt ge-
meenteraadslid Hannelore Van-
hoenacker (CD&V). «Want zo blijft
er ook veel beweging in de Door-
niksewijk, waar er al een tijdje wer-
ken bezig zijn. De Doorniksewijk is
namelijk een gekende ‘food boule-
vard’ bij veel shoppers.» (LPS)

KORTRIJK
Spoorwerken, maar
toch treinverkeer
Door werken aan de spoorwegbrug
boven de Zandstraat wordt spoor
A van lijn 75 (Kortrijk-Moeskroen-
Rijsel) nu zaterdag van 6.30 tot
15.30 uur buiten dienst gesteld.
Toch zal het treinverkeer geen hin-
der ondervinden. «De treinen kun-
nen allemaal op spoor B van lijn 75
rijden», zegt Isabel Cossement,
coördinator van de werken voor
een nieuwe stationsbuurt in Kort-
rijk. «Die werken zijn trouwens en-
kel nodig tussen Kortrijk en Moes-
kroen. Er zal zaterdag dus normaal
treinverkeer rijden tussen Kortrijk
en Rijsel.» (LPS)
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«Eerbetoon aan zij die
strijd verloren hebben»
HARELBEKE
De Harelbeekse schepen Michaël Van-
nieuwenhuyze gaat in mei de 1.000 kilo-
meter voor Kom Op Tegen Kanker in zijn
eentje fietsen. Als eerbetoon aan Mi-
chiel Vandenberghe, de zoon van vrien-
den, die in 2010 overleed aan kanker.
«En bij uitbreiding voor alle Harelbeke-
naren die de strijd tegen kanker hebben
verloren.»

JOYCE MESDAG

Bij de 1.000 kilometer van Kom
Op Tegen Kanker verdelen
teams van maximum acht
mensen duizend kilometer on-
der elkaar. Elke dag fietst ie-
mand 250 kilometer, vanuit
Mechelen richting een andere
stad en terug. Om deel te mo-
gen nemen, moet elk team vijf-
duizend euro inzamelen ten
voordele van KOTK. Michaël
Vannieuwenhuyze heeft in het
verleden al vier keer deelgeno-
men met een team. Was het
niet op de fiets, dan wel langs
de zijlijn om geld in te zamelen
voor het team. «Ik vind de 1.000
km een prachtevenement. Het
brengt mensen samen, het is
een duw in de rug voor ieder-
een die vecht tegen kanker en
een prachtig eerbetoon aan
mensen die de strijd verloren
hebben», legt de schepen uit.
«Enkele jaren geleden ben ik
aan de mouw beginnen trek-
ken van de organisatie om het
evenement naar Harelbeke te
halen. Ik heb toen gezegd dat ik
de 1.000 km alleen zou fietsen
als het evenement naar Harel-
beke zou komen. Voor Michiel,

alles nog goed zou komen. Na
zijn overlijden hebben we een
brief gevonden in zijn porte-
feuille, aan ons gericht, voor als
hij het niet zou halen. Hij moet
het dus zelf wel aangevoeld
hebben...»

5.000 euro inzamelen
«Er zijn ook nog andere men-
sen in mijn omgeving die de
strijd tegen kanker verloren
hebben», gaat Michaël verder.
«Maar Michiel is mij het meest
bij gebleven. Door zijn jonge
leeftijd en doordat ik hem zo

achteruit heb zien gaan. Die
duizend kilometer alleen fiet-
sen zal lastig zijn, ook voor ie-
mand die zo vaak sport als ik,
maar dat zal nog altijd niets zijn
vergeleken met de lijdensweg
die mensen met kanker moe-
ten afleggen.»
Dat Michaël die duizend kilo-
meter alleen wil afleggen, be-
tekent ook dat hij in zijn eentje
vijfduizend euro moet inzame-
len. «Ik zou liegen als ik zeg dat
ik er nog niet van wakker heb
gelegen, over hoe ik dat ga
klaarspelen. Ik start dit week-

end met een pannenkoeken-
verkoop en gelukkig zijn er al
enkele andere mensen die iets
op poten willen zetten. Zo is er
een 24 uren-marathon in FC ’t
Damberd in Bavikhove op 22
en 23 december. Iedereen die
iets wil organiseren, is meer
dan welkom.»
«We vinden het straf dat Mi-
chaël dit wil doen», besluiten
Veerle en Filip. «Die afstand is
al straf en dan nog eens vijfdui-
zend euro inzamelen... We
gaan hem dan ook zoveel mo-
gelijk helpen.»

Schepen Michaël Vannieuwenhuyze wil met zijn deelname 
de zoon van Veerle Debaets en Filip Vanwijnsberghe eren. Foto en repro Deleu

SCHEPEN FIETST 1.000 KM IN 4 DAGEN VOOR KOM OP TEGEN KANKER

Michiel Vandenberghe overleed in 2010. 

maar eigenlijk voor iedereen
die de strijd tegen kanker heeft
verloren. Harelbeke mag op 13
mei het evenement verwelko-
men als middagstad, dus hou ik
mijn woord.»

Quarantaine
Michiel was de zoon van Veerle
Debaets en stiefzoon van Filip
Vanwijnsberghe, vrienden van
Michaël. Hij overleed in 2010
op 20-jarige leeftijd. «Twee jaar
daarvoor was darmkanker bij
hem vastgesteld», legt Veerle
uit. «De dokters gaven hem een
overlevingskans van 85 tot 90
procent, dus zijn we hoopvol
met zijn behandeling begon-
nen. Maar zijn overlevingskan-
sen bleven maar slinken. Ter-
wijl het ene gezwel succesvol
bestreden werd, dook er elders
weer kanker op.»
Michiel kreeg na een tijdje leu-
kemie, bovenop de darmkan-
ker die hij al had. «Hij moest
maanden in het ziekenhuis
blijven, in quarantaine. De laat-
ste zes maanden is hij maar één
keer naar huis gemogen. We
zijn al die tijd blijven hopen dat

De 35-jarige beroepscrimineel uit Let-
land die verdacht wordt van de roof-
moord op gepensioneerd goudsmid
Robert Ardenoy (71) uit Kortrijk blijft
alles ontkennen. Sergejs P. weigerde
gisteren zelfs uit zijn cel te komen voor
de start van het moordproces.

Op 11 april 2013 trof zoon Glenn Arde-
noy het levenloze lichaam van zijn va-

der aan in diens woning in de Vaart-
straat in Kortrijk. Het slachtoffer was in
de nacht van 10 op 11 april geslagen, ge-
stampt en vastgebonden. Door wie of
waarom bleef anderhalf jaar onduide-
lijk. Tot Sergejs P. in Brugge in de cel be-
landde als kopstuk van een Oost-Euro-
pese inbrekersbende. Vergelijking van
zijn DNA met een druppel bloed die in
de woning van Ardenoy was gevonden,

leverde een match op.
Toch blijft de Let ontkennen dat hij iets
met de roofmoord te maken heeft. Hij
hield het hele onderzoek de lippen stijf
op elkaar en vond het zelfs niet nodig
aanwezig te zijn bij de start van het
moordproces. «Omdat hij vindt dat hij
zich niet moet verantwoorden voor iets
wat hij niet gedaan heeft», zeggen zijn
advocaten. «Een totaal gebrek aan res-

pect voor de rechtbank, het slachtoffer
en de nabestaanden», vindt openbaar
aanklager Tom Janssens. De rechter be-
val dan maar zijn persoonlijke verschij-
ning op 14 maart, de dag van de pleit-
zitting.
Voor de inbraken in de Brugse regio liep
de Let eerder al vijf jaar cel op en ook in
Duitsland heeft hij al eens vier jaar cel
gekregen. (LSI)

Let blijft moord op gepensioneerde goudsmid ontkennenKORTRIJK

Beleef kerstsfeer op nieuwe winterwandeling
Toerisme Kortrijk stelt een nieuwe winterwandeling voor.
Wie het vijf kilometer lange parcours volgt, krijgt het
meest volledige overzicht van ‘Winter in Kortrijk’. Er is
vanaf vrijdag namelijk veel te beleven in Kortrijk. De wan-
deling start aan de ijspiste en kinderfoor op de Grote Markt.
Daarna gaat het naar de Vlasmarkt en verder naar MarcT
de Triomphe op de Veemarkt, waar je terecht kunt voor
muziek en een hapje en een drankje. De opbrengst van
MarcT de Triomphe gaat naar goede doelen. De wandeling
doet ook het winkelwandelgebied, de Grote Kring en het
Vandaleplein aan, waar winterbar Plaid staat en waar er
akoestische optredens zijn. Volgende haltes zijn het Be-
gijnhof, winterbar Vetur aan de IJzerkaai, de sfeervol aan-
geklede uitgaansbuurt in de Reynaertstraat en de feeërie-
ke kerstmarkt met het Huis van de Kerstman op het
Schouwburgplein. Meer info en een kaartje met uitleg
vind je op www.winterinkortrijk.be. (LPS)

KORTRIJK

De kerstmarkt op Schouwburgplein staat al klaar. Foto Deleu

KORTRIJK
Advocaten verkopen
sinterklaaspakketjes
voor defibrillator
De Conferentie Jonge Balie van
Kortrijk verkocht gisteren in het
Kortrijkse gerechtsgebouw sin-
terklaaspakketjes. Met de op-
brengst wil de vereniging van
jonge advocaten een defibrillator
aankopen om in het oude én het
nieuwe gerechtsgebouw van
Kortrijk te hangen. De actie was
een succes, want de sinterklaas-
pakketjes waren gisteren in een
mum van tijd uitverkocht. Daar-
naast organiseerde de Conferen-
tie Jonge Balie ook een bloedinza-
meling. (LSI)

Bron: Het Laatste Nieuws - 6 december 2017



2 KORTRIJK WAREGEM MENEN DINSDAG 5 DECEMBER 2017

MENEN

Broer Stefaan Degand 
trekt lijst 
PVDA+ Menen
PVDA Menen zal ook tijdens 
de gemeenteraadsverkiezin-
gen opkomen. Het was al be-
kend dat de linkse partij een 
provinciale lijst zou vormen, 
maar nu werd duidelijk dat 
ze met PVDA+ de Meense 
kiezer ook lokaal willen 
overtuigen. Boegbeeld wordt 
psychiatrisch verpleegkundi-
ge Peter Degand. De 42-jari-
ge broer van acteur Stefaan 
Degand zal de lijst trekken. 
Op de lijst zullen ook leden 
van Open Stad – onder hen 
gemeenteraadslid Rudy 
Nuytten – terug te vinden 
zijn. 
Het komende jaar wil PVDA 
Menen nog actief op ronde 
gaan in de stad om de inwo-
ners te ondervragen. Op ba-
sis van de antwoorden zal de 
partij haar verkiezingspro-
gramma samenstellen.  (djr)

KUURNE

Lerares is nieuw 
raadslid voor N-VA 
Kirsten Coucke volgt Char-
lotte Debeuf op als N-VA-ge-
meenteraadslid in de Kuurn-
se raad. Debeuf gaf haar 
mandaat door omdat het niet 
meer te combineren valt met 
haar professionele activitei-
ten als HR freelance consu-
lent. 
Coucke is leerkracht aan 
Athena Campus Pottelberg in 
Kortrijk. Samen met haar 
echtgenoot Gery Desmet 
heeft ze drie kinderen en een 
pleegdochter. Bij de vorige 
gemeenteraadsverkiezingen 
kwam Coucke voor de eerste 
keer op. Sinds begin deze be-
stuursperiode is ze al OCMW 
raadslid voor N-VA. Haar 
kennis en sociaal engage-
ment wil ze nu ook gebrui-
ken en inzetten binnen de 
gemeenteraad van Kuurne.  
(eva)

W De wagen is serieus beschadigd en werd dertig centimeter verplaatst.

V
K

K

digd. “Het gaat wellicht om een
auto van het merk Ford. De be-
stuurder pleegde vluchtmis-
drijf. Er is voorlopig niemand
die iets gemerkt heeft, maar ik
hoop dat ik respons krijg. Het
ongeval moet na 6 uur maan-
dagmorgen gebeurd zijn. De an-
dere wagen is van een werkne-
mer van het nabije bedrijf Kora-
mic en die is om 6 uur aan het
werk gegaan.”  (vkk, gsd)

“Ik ben maandagmorgen zowat
flauw gevallen”, zegt Laetitia
Buysschaert uit Aalbeke. Ze had
haar wagen geparkeerd in de
Moeskroensestseenweg waar ze
in nummer 365 woont. De Aal-
beekse merkte dat haar voertuig
dertig centimeter verplaatst
was en zowat total loss gereden
werd. Door de aanrijding werd
ook een andere wagen bescha-

Wie reed auto van Laetitia total loss? 
AALBEKE 

Zonen zetten 
levenswerk van 
moeder voort

Interieurzaak Feijtraij-Vergro-
te langs de Vichtseweg is al ja-
ren een naam als een klok in de
regio. Paula Vergote (75) uit
Waregem startte in 1967 met
een kleine interieurzaak waar ze
decoratiespullen verkocht. On-
dertussen is de winkel een to-
taalconcept en heeft de familie
ook een groothandel in interi-
eurspullen. Om de toekomst van
het bedrijf te garanderen, moest
de interieurzaak mee met de

De zonen van Paula Vergo-
te zetten het levenswerk 
van hun moeder voort. Ze 
bouwen de bekende interi-
eurzaak Feijtraij-Vergrote 
om tot Q-interiors. Een mo-
derne schwung om de toe-
komst aan te kunnen.

WAREGEM 

het een grote ruimte”, klinkt
het.

Opvallend is dat je je er ook kan
laten begeleiden door een inte-
rieurarchitect. “Samen met een
binnenhuisarchitecte kan je
spullen kiezen om je woning
smaakvol in te richten. En niet
onbelangrijk, we zijn er voor ie-
ders budget”, zegt Bart die blij is
dat hij het levenswerk van zijn
moeder kan verderzetten. “Ik
ben opgegroeid in de winkel, het
was bijna een logische stap. Ma-
ma blijft nog wat meewerken.
Ze kan de winkel niet missen.”
(kvo)

tijd. Daarom zetten Bruno (38)
en Bart (48), zonen van Paula en
Joseph (78), mee hun schouders
onder het concept. Onder de
naam Q-Interiors zetten ze het
levenswerk van hun ouders ver-
der. “Het was na al die jaren tijd
voor een nieuwe insteek”, zegt
Bart. “Om mee te kunnen in dit
wereldje, moest het moderner,
strakker en uitgebreider.”

Verbouwing

Dus bouwden de broers de zaak
volledig om. “Vroeger zat alles
opgedeeld in kamertjes. Nu is

W Annick en echtgenoot Bart , Bruno en zijn echtgenote Evelyn en onderaan 
oprichtster Paula Vergote en medewerkster Stephanie in de vernieuwde winkel. 

K
V

O

Het containerpark van Avel-
gem blijft meer dan waar-
schijnlijk op zijn huidige lo-
catie. In december 2016 ver-
nietigde de Raad van State na
klachten van de buurt het
RUP (Ruimtelijk Uitvoe-
ringsplan Plan) Ter Munc-
ken, waardoor het nieuwe
containerpark dat de ge-
meente daar wou optrekken

er niet kan komen. Ze werkte
intussen verder aan een op-
lossing want het recyclage-
park moet op de huidige
plaats weg.

“Leiedal is bezig met de op-
maak van een nieuw RUP
voor het containerpark op de
huidige locatie”, zegt schepen

van Publieke Ruimte Koen
Van Steenbrugge (CD&V).
“Binnen een paar maanden
weten we of het container-
park daar mag blijven. Intus-
sen heeft de burgemeester
niet stilgezeten en heeft hij
voor de nodige uitbreiding
gezorgd op de huidige plek. In
de jongste gemeenteraad
hebben we de aankoop van
het pand in de Kortrijkstraat
15 goedgekeurd. Het gebouw
stond al enkele jaren leeg. We
zullen het slopen. De geschat-
te prijs was 355.000 euro, het
bedrag dat ook wij ervoor be-
talen.” 

Zonnepanelen

Daarnaast start de burge-
meester gesprekken op om
een perceel grond te kopen in

de Kortrijkstraat, nummer
21. Beide aankopen passen in
het plan om het huidige con-
tainerpark uit te breiden en
om te schakelen naar het Dif-
tar-systeem. “Mocht het RUP
niet goedgekeurd worden,
dan zijn het zeker geen verlo-
ren aankopen. De technische
dienst is vlakbij. Op termijn
zullen we enkel nog elektri-
sche voertuigen hebben. Die
moeten opgeladen worden,
daarvoor is er ruimte nodig.
We zullen ook zonnepanelen
leggen want we willen de eco-
logische kaart trekken. Met
de nieuwe aankopen kunnen
we ook dit allemaal realise-
ren. Binnen een paar maan-
den weten we meer over de
uitbreiding van het contai-
nerpark en kunnen de juiste
plannen gemaakt worden.”

Gemeente Avelgem koopt huis en grond naast recuperatiepark

Containerpark blijft waar het nu is

De gemeente Avelgem 
koopt een huis en een per-
ceel grond die grenzen aan 
het huidige containerpark. 
Dat gebeurt om het recupe-
ratiepark daar te houden. 
Intercommunale Leiedal 
onderzoekt de opmaak van 
een RUP.

AVELGEM 

W Het witte huis met rode muur aan de straatzijde werd aangekocht door de gemeente. 

PETER MALAISE

PM
A

KOEN 
VAN STEENBRUGGE
SCHEPEN VAN PUBLIEKE RUIMTE

“Mocht het RUP niet 
goedgekeurd worden, 
dan zijn het zeker 
geen verloren 
aankopen”

Bron: Het Nieuwsblad - 5 december 2017



Bron: Stadsmagazine Harelbeke - november 2017

Bron: Gouden Blad - november 2017

Bron: Het Nieuwsblad - 10 december 2017
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Tijdens het vragenuurtje informeerde Jan

Balduck (N-VA) naar de stand van zaken

in het brownfieldconvenant Fabrieks-

straat. “Is de sanering van de vervuilde

gronden opgestart en hoe staat het met

de opmaak van het RUP? Wordt het daar

in de toekomst een KMO-zone of een

woongebied?”

Schepen van Ruimtelijke Ordening Kris-

tof Chanterie (CD&V): “Door een geschil

zit het saneringsdossier nog geblok-

keerd. Het plan is een herbestemming

naar wonen, al dan niet in combinatie

met kantoren en enkele winkels.”

Mario Verhellen (SP.A) vindt dat ’t Gaver-

ke te weinig inspraak krijgt. “Niet waar”,

stelde schepen Chanterie. “We hielden al

een participatiemoment en te gepasten

tijde volgt er nog eentje.” (TVW)

Bouwproject
Gaverke zit vast

Groep Huyzentruyt wenst een verkaveling

met zeven geschakelde woningen te

realiseren in de Koning Albertstraat in

Beveren-Leie en de raad heeft de aan-

passing van het wegentracé en de uitvoe-

ring van het project met wegenaanleg

goedgekeurd. Zo zullen de parkeerplaat-

sen ter hoogte van de Spaander worden

aangepast om toegang te verkrijgen tot

de voetpadstrook die paalt aan de kavels.

Er wordt een bijkomend parkeerplein met

negen plaatsen aangelegd ter hoogte van

de Koning Albertstraat.

Groen stemde tegen omdat de verkave-

laar de vijf procent grond die normaal

moet worden voorzien voor groenaanleg

daarvoor niet hoeft te benutten, nadat hij

bij het bouwproject op de site Interlin wel

ruimschoots dat quotum haalde. (TVW)

Nieuwe verkaveling
in K. Albertstraat

De laatste jaren is de parkeerdruk in de

Poekelaan gestegen tussen de Leenak-

kerstraat en huisnummer 67. In dat stuk

van de Poekelaan zijn er heel wat wonin-

gen gebouwd. Door de hoge parkeerdruk

kan het vrachtverkeer van de Leenakker-

straat niet doorrijden naar de bedrijven

verderop in de Poekelaan. De raad heeft

nu ingestemd met het voorstel om een

parkeerverbod in te voeren langs de kant

van de onpare huisnummers tussen num-

mer 67 en de Leenakkerstraat. Deze

maatregel zal met de gepaste verkeers-

borden duidelijk worden gemaakt.

Oppositielid Inge Vandevelde (Groen)

riep het stadsbestuur op om na te denken

over alternatieven voor bewoners van

zulke straten die van oudsher in huizen

zonder garage wonen. (TVW)

Parkeerverbod van
kracht in Poekelaan

Ruim een jaar geleden werden ook in

Waregem de gemeentelijke administra-

tieve sancties (GAS) ingevoerd. Behalve

politiediensten kunnen ook daartoe

gemachtigde ambtenaren administratieve

inbreuken vaststellen. Aangezien de raad

vorige maand besliste om camerabewa-

king in te zetten ter bestrijding van sluik-

storten en het achterlaten van zwerfvuil,

zal een Imog-medewerker vanaf nu op-

treden als GAS-vaststeller ‘van afvalgere-

lateerde kleine vormen van overlast’. De

persoon in kwestie, Louis Simoen, heeft

een opleiding van 40 uren gevolgd en

het brevet van GAS-vaststeller behaald.

De GAS-boetes die hij kan uitschrijven

zijn niet min. Zo moest een Waregemse

vrouw onlangs 350 euro neertellen nadat

ze een salon aan een glasbol plaatste.

GAS-vaststeller 
voor sluikstorten

“Het lijkt hier wel een kleuter-
klas”, opperde raadslid Mario Ver-
hellen (SP.A) na de gemeenteraad
van dinsdagavond. Hij refereerde
met die uitspraak vooral aan het
gekibbel tussen Groen-raadslid
Inge Vandevelde en CD&V-sche-
pen Kristof Chanterie over de toe-
komst van de Gaverbeek en haar
omgeving. “Ik begrijp dat je hier
een verkiezingsitem wil van ma-
ken, maar het is voor ons al een
thema van vóór jij in de gemeen-
teraad zat”, orakelde Chanterie.
Inge herhaalde meermaals dat
“het stadsbestuur uit zijn ivoren
toren moet komen en – in ver-
band met andere kwesties – ook
de deelgemeenten niet links mag
laten liggen.”
Zo stoort het raadslid zich aan de
inhoud van een brochure met een
overzicht van de winteractiviteiten
die het stadsbestuur onlangs liet
verspreiden. “Daarin is vrijwel
uitsluitend sprake van het cen-
trum, slechts één iets handelt over
de deelgemeenten. Nochtans
bruist het in Beveren-Leie, Dessel-
gem, Sint-Eloois-Vijve en ook in
een wijk als Nieuwenhove van de
activiteit.”
Toen de opening van een Wiels-
beeks filiaal van de stedelijke
kunstacademie aan bod kwam,
vreesde het Groen-raadslid dan
weer voor een afbouw van de pak-
ketten in de vestigingen in de Wa-
regemse deelgemeenten. “Het
gaat om een uitbreiding, laat dat
duidelijk zijn”, aldus schepen van

Onderwijs Jo Neirynck (CD&V).

BUITENFITNESS

Verder vroeg Inge Vandevelde
zich af of het stadsbestuur geen
buitenfitnesstoestellen kan plaat-
sen aan de sporthal in Desselgem,
zoals nu al het geval is aan De
Treffer. “Alles op zijn tijd. Laat
ons eerst eens monitoren hoeveel
het bijkomende toestel aan het
zwembad wordt gebruikt”, vond
schepen Neirynck.
Tot slot brak ze een lans voor een
proper en beter afgesloten speel-
parkje aan OC De Biest, geschikt
voor alle leeftijden tot twaalf jaar.
“Het speelpleintje op De Biest is

en blijft van wijkniveau”, stelde Jo
Neirynck. “Omheinen gaat ons
wat ver en ik heb kinderen dat ook
nog nooit horen vragen. Deze
speeltoestellen zijn vooral bedoeld
voor de kinderen van de straten
tussen de N382, de Lebbestraat,
de Gaverbeek en de kerk. Op van-
daag zijn er dat slecht 39 tussen 0
en 12 jaar. Jonge bezoekers van
het OC die er gebruik van maken
doen dat slechts occasioneel. De
groeimarge is dus beperkt.” Met
andere woorden: een opwaarde-
ring komt er niet direct aan. Maar
de toon voor de verkiezingen van
2018 is wel gezet. 

(TVW)

Verkiezingsstrijd
lijkt al ingezet
GROEN WIL MEER AANDACHT VOOR DEELGEMEENTEN

WAREGEM Oppositiepartij Groen die het schepencollege verwijt de stad vanuit
een ivoren toren te besturen en dat het de deelgemeenten te vaak links laat lig-
gen. Het stadsbestuur beweert op zijn beurt dat de groenen een van zijn thema’s
kaapt ten bate van de gemeenteraadsverkiezingen. Ja, de electorale strijd lijkt in
Waregem al ingezet.

Inge Vandevelde en Tonny Demuytere, haar voorganger in de raad. Groen

heeft de electorale strijd op gang getrokken. (Foto a-DJW)

Het halfrond keurde ook de

stedelijke dotatie 2018 voor de

politiezone Mira goed. Het gaat

om een werkingstoelage van 3,5

miljoen euro en ruim 144.000

euro als investeringstoelage.

Oppositielid Mario Verhellen

(SP.A) stelde vast dat die som

gestegen is tegenover de voor-

bije jaren. “Er werd in de zomer

beloofd dat er in de zone vijftien

agenten zouden bijkomen tussen

nu en 2019. Intussen zijn er al vijf

nieuwkomers, heb ik begrepen.

Ik geloof dat het hoger aantal

personeelsleden hiermee te

maken heeft?” 

Verhellen klopt al enkele jaren

op de nagel van het nijpende

personeelstekort binnen het

Mirakorps en weet al waar de

bijkomende agenten kunnen

worden ingezet op Waregems

grondgebied. “Vorige zaterdag-

voormiddag liep ik op de Markt

en ik stelde opnieuw vast dat er

auto’s geparkeerd waren op het

ceremonieplein voor de kerk en

op zones afgebakend voor het

openbaar vervoer. Daar mag de

politie wel eens op toezien. Er

zijn nochtans parkeerplaatsen

genoeg, zelfs vlakbij de tijdelijke

locatie van de zaterdagmarkt (op

de heraangelegde parking Olm,

red.) op de speelplaats van het

Heilig Hartcollege.”

Burgemeester Kurt Vanryckeg-

hem (CD&V): “Ik deel je mening.

Daarom zijn de extra aanwervin-

gen zeker nodig.” (TVW)

Gestegen
dotatie aan
politie voor
extra agenten

Wat al een tijdje in de lucht hing,

werd dinsdagavond bevestigd:

oppositiepartijen N-VA en Open

VLD trekken op 14 oktober 2018

als kartel naar de gemeente-

raadsverkiezingen. Dat betekent

een gemeenschappelijk program-

ma en één lijst met kandidaten

van beide partijen. “De samen-

stelling van de lijst en het pro-

gramma maken we op een latere

datum bekend”, aldus Carl Van-

houtte, voorzitter van N-VA Wa-

regem. “De samenwerking tussen

N-VA en Open VLD biedt de

kiezer een echt alternatief. We

willen Waregem teruggeven aan

de Waregemnaar”, besluit Evy

Vandemaele, voorzitster van

Open VLD Waregem. Beide frac-

ties tellen momenteel samen

zeven zetels in het halfrond.

Bij N-VA legde Nancy Vandena-

beele uit Sint-Eloois-Vijve de eed

af als opvolgster van Xander

Pruvoost. Zij zal hem ook vervan-

gen in de raadscommissie exter-

ne zaken. Jan Balduck komt in

de plaats van Xander in de poli-

tieraad, waar hij in de eerstvol-

gende zitting de eed zal afleg-

gen. Thea Mestdagh neemt

voortaan de stoel van Xander in

tijdens de algemene vergaderin-

gen en raden van bestuur van de

vzw Sportbeheer Waregem. 

Nancy Vandenabeele. (GF)

N-VA: kartel met
Open VLD en nieuw
raadslid

Bron: Krant van Westvlaanderen - 8 december 2017

Bron: Het Nieuwsblad - 7 december 2017
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80 mensen geëvacueerd na gaslek
In de Spoorweglaan werden gisteren om 14.25 uur tachtig 
mensen geëvacueerd. Bij graafwerken werd een midden-
drukleiding doorboord, waardoor een gaslek ontstond.
De werknemers uit de bedrijven Slachthuis GS Leieland en 
Allbox werden geëvacueerd, maar konden omstreeks 15.30 uur 
weer aan het werk. Politie en brandweer kwamen ter plaatse, 
maar de situatie was snel onder controle. Eerder die dag had 
een van de firma's ook al een elektriciteitspanne door de 
werken in de straat.  (kvo, loh)

LOH

de grond. Op negen locaties in 
Kortrijk gaan we de peuken in 
kaart brengen. Ze worden aange-
bracht bij   bushaltes, op pleinen, 
in winkelstraten en sportcentra.”
De tabaksindustrie sponsort de 
tegels. “De Vlaamse overheid be-
reikte met de tabaksindustrie een
overeenkomst over de financie-
ring van duizend tegels. Als te-
gengewicht staat er een bood-
schap op over stoppen met ro-
ken.”
Zwerfvuil ruimen kost de Vlaam-
se belastingbetaler 60 miljoen 
euro.
Ook Harelbeke installeert twee 
peukentegels. In het voorjaar 
volgt een evaluatie.  (vkk)

Rokers onder ons: de helft van 
het zwerfvuil in je buurt bestaat 
uit sigarettenpeuken. Langs 
Vlaamse wegen wordt 18.000 ton 
zwerfvuil opgehaald. En dat er-
gert niet alleen bewoners, niet-
rokers maar ook de ophaaldien-
sten. Daarom stapt de stad in een 
proefproject. “Kortrijk, Mooima-
kers en IMOG slaan de handen in 
elkaar”, zegt schepen van Milieu 
Bert Herrewyn (SP.A). “Een peu-
kentegel is eigenlijk een asbak in 

Negen peukentegels in de stad

In Kortrijk vind je voortaan 
negen peukentegels. Ze moe-
ten het zwerfvuil verminde-
ren. Het is een proefproject.

KORTRIJK 

W Op de Vlasmarkt werd de eerste peukentegel gelegd. 
LO

H

tekend’ voor. Opmerkelijk:
geen van die boeken heeft een
kaft. Toch niet meteen, want
wie een boek koopt die krijgt er
een originele Kamagurka bij.
op die witte kaft. “Ik wou een
gepersonaliseerde cover ma-
ken voor iedereen die het boek
koopt. Gewoon een foto nemen,
tekenen en hup”, legt de car-
toonist uit.

Het project lijkt eenvoudig,
maar vergt toch wat concentra-
tie. “Ik ben het gelukkig ge-
woon. Enkel de vrouwen zijn
iets moeilijker te tekenen. Mis-
schien eens vragen voor een
naaktportret?”, grapt Kama.
“Het blijft een leuk hebbeding.
Ik vrees wel dat ze er weinig
geld zullen kunnen uitslaan. Je
eigen kop raak je waarschijn-
lijk niet makkelijk kwijt.”

Het boek rolde van de persen

blij dat ik nu een persoonlijk
exemplaar op mijn salontafel
kan leggen. 50 euro heb ik er
graag voor over”, glimlacht de
man. Hij was duidelijk tevre-
den met zijn portret. “Mijn ka-
le kop is nu ook niet zo moeilijk
te tekenen.”  (djr)

van 10.000 exemplaren publi-
ceren”, aldus Renaat Desiere
van de drukkerij.

Walter Gevaert (65) kwam
vanuit Waregem naar Kortrijk,
enkel en alleen om een boek te
kunnen bemachtigen. “Ik ben
grote fan van Kama, dus ben ik

in de Kortrijkse
drukkerij Drukta.
Dat ze samenwer-
ken is geen toeval.
Een tijdje geleden
smukte Kama de
nieuwe drukpers
van de drukkerij
op met enkele car-
toons.

Ook vandaag
kunnen liefheb-
bers nog langs in
de Kortrijkse Xpo
voor een uniek
exemplaar van Ka-
magurka's nieuwste boek bij
stand 4212. Ze zullen zich wel
moeten haasten, want van het
boekje zijn maar 250 exempla-
ren gedrukt. “Op is op. Net als
Kama houden we niet van de
massa. We doen liever een ori-
gineel project dan dat we iets

W Walter Gevaert was alvast blij met zijn exemplaar.
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Op de Boe-
kenbeurs
troepen hor-
den handteke-
ningenjagers
samen om een
onleesbare
krabbel te be-
machtigen

van hun lievelingsauteur.
Handtekeningen, die zijn uit de
mode, moet Kama-gurka (klei-
ne foto links) gedacht hebben.

Tijdens de Bedrijvencontact-
dagen stelde de Oostendse car-
toonist zijn nieuwste boek ‘Ge-

Op de Bedrijvencontactda-
gen stelde Kamagurka zijn 
nieuwste boek voor. Elk 
exemplaar is uniek, aange-
zien hij de kaft pas tekent 
bij aankoop.

KORTRIJK 

Een originele Kama voor 50 euro! 

David Bertolozzi van Berto,
Maarten Bouckaert van Cas-
tor, Gilles Joye van Marcus,
Sébastien Ververken van Vol-
ver, Michaël Vrijmoed van
Vrijmoed én Peter Goossens
van Hof Van Cleve: de zes
chefs die op zondag 17 decem-
ber onder de noemer ‘Sterren
helpen Sterren’ koken op de
Zuidboulevard in Waregem
zijn niet de minste. In totaal
tekenen negen Michelinster-
ren er present. Chef Bertoloz-
zi en zijn vrouw An Kint kwa-
men maanden geleden met
het idee, het stadsbestuur
sprong mee op de kar. “Vorig
jaar al wilde ik iets doen voor
het goede doel tijdens de
kerstdagen. Toen verkocht ik
hapjes in de chalet van Markt
28 op de Markt in Waregem,
ten voordele van Keur Tippi,

een vzw die analfabetische
vrouwen in Senegal onder-
wijs aanbiedt. Toen al had ik
beloofd dat ik dit jaar met een
deftigere actie zou komen én
dit is het resultaat”, zegt Ber-
tolozzi.

En dat resultaat mag er zijn.
Tussen 11 en 20 uur worden,
in een tent op de Zuidboule-
vard en de hal van het stad-
huis 1.800 hapjes verkocht.
Per gerechtje betaal je 7,50
euro en er wordt gewerkt in
twee shifts.

Somival

“Van 11 tot 15 uur kan je de
hapjes van Hof van Cleve,
Vrijmoed en Berto proeven,
van 16.30 tot 20 uur die van
de andere chefs”, zegt burge-
meester Kurt Vanryckeghem
(CD&V). Het is dankzij hem
dat ook Somival, de Ware-
gemse sportvereniging voor
mensen met een beperking,
een deel van de opbrengst
krijgt.

“Berto vroeg me nog een
tweede goed doel en aange-
zien Somival me na aan het
hart ligt, stelde ik hen voor.”
De opbrengst gaat zo goed als
volledig naar de goede doelen.

“Enkel de foodcost niet. Ver-
der zijn zowel het drukwerk,
de promotie, de muziek en de
aankleding gesponsord”, zegt
An Kint, de vrouw van Berto-
lozzi. “We willen de goede
doelen echt goed kunnen
steunen.”

Zoveel sterrenchefs op één
moment op één plaats samen
krijgen, dat moet geen evi-
dentie zijn. “Integendeel, het
was net het meest gemakke-
lijke onderdeel van de organi-
satie”, zegt Bertolozzi. “Het is
een kleine wereld. We kennen
elkaar bijna allemaal en heb-
ben, op Gilles na, allemaal nog
voor Peter Goossens gewerkt.
Hij is een beetje onze ‘padre’,
daarom vond iedereen elkaar
zo snel in dit initiatief.”

Bovendien zijn op zondag zo
goed als alle restaurants ge-
sloten, op Vol-ver na. “En
voor ons is het mooi meege-
nomen dat het een koopzon-
dag is”, zegt schepen van Eco-
nomie Kristof Chanterie
(CD&V). “We hopen op deze
manier mensen naar Ware-
gem te lokken die anders niet
zouden komen en hopen dat
zij ook de weg vinden naar de
winkels en de kerstactivitei-
ten.” 

Grote chefs koken op Zuidboulevard; 7,5 euro per gerecht

Sterrenchefs koken met hun hart
Op zondag 17 december 
koken zes sterrenchefs 
uit de regio voor het goe-
de doel. Op de Zuiboule-
vard en in de hal van het 
stadhuis kan je de ge-
rechtjes aan 7,5 euro per 
stuk verorberen.

WAREGEM 

W David Bertolozzi en An Kint zetten zich graag al kokend in voor het goede doel. 

KAREN VERHULST
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Bron: Het Laatste Nieuws - 9 december 2017

MOORSELE
Delta Light opent
showroom in Londen
Delta Light, de producent van ar-
chitecturale verlichting uit Moor-
sele, heeft een nieuwe showroom
geopend in hartje Londen. De loca-
tie ligt op wandelafstand van het
toonaangevende museum Tate
Modern, in het hart van een bloei-
ende designgemeenschap vlak bij
hippe restaurants en bars.
Het bedrijf bestaat sinds 1969 en
beschikt over een netwerk met
teams en kantoren in 120 landen.
«Het Verenigd Koninkrijk is wereld-
wijd een van onze grootste mark-
ten. Londen is een trendsetter met
architecten en designers die aan
wereldwijde projecten werken»,
zegt Jan Ameloot van Delta Light.
Na Londen zal Delta Light nog
nieuwe showrooms openen in Du-
bai en Los Angeles. (PHM)

KORTRIJK
Lijk uit water gehaald
aan Damkaai
Aan de Damkaai in Kortrijk werd
gisteren rond 9 uur een dood li-
chaam aangetroffen. Een voorbij-
ganger merkte het lichaam op en
verwittigde de hulpdiensten. Voor
de man kon geen hulp meer baten.
De federale gerechtelijke politie en
de wetsdokter stapten af om de
doodsoorzaak te onderzoeken. De
politie denkt niet aan kwaad opzet.
Het was gisteren nog niet duidelijk
wat de bevindingen van de wets-
dokter waren. De Damkaai werd
een tijdlang volledig afgesloten
voor fietsers en voetgangers. (AHK)

HARELBEKE
Bedrijven ontruimd
na gaslek
In de Spoorwegstraat in Harelbeke
werden gisterennamiddag vijf be-
drijven ontruimd nadat een gaslek
was ontstaan tijdens wegenwer-
ken. Arbeiders hadden tijdens
boorwerken een middendruklei-
ding geraakt. Personeelsleden van
het slachthuis hadden onraad ge-
roken en verwittigden de hulpdien-
sten. De arbeiders van het slacht-
huis, Car Impact, RDS, Allbox en
Allwax werden geëvacueerd. Ook
de bewoners van een alleenstaand
huis moesten hun woning verlaten.
Na een uur konden de arbeiders
weer aan de slag. (AHK)

HEULE
Warmste dorp 
brengt 5.000 euro op
De Seuns, een groep van dertig
vrienden, heeft vijfduizend euro in-
gezameld voor de Heerlijkheid van
Heule van vzw Oranjehuis. De
Heerlijkheid is een ecologische hoe-
ve voor kwetsbare jongeren en ge-
zinnen. In het weekend van 1 tot 3
december hebben De Seuns drie
dagen activiteiten georganiseerd
in het ‘warmste dorp van Vlaande-
ren’ Heule met onder andere optre-
dens in de hoeve, een rommelmarkt
in slotklooster Fatima en een vei-
ling in de Sint-Eutropiuskerk. (LPS)

BEVEREN-LEIE
Parkeerverbod 
in Poekelaan
Het stadsbestuur van Waregem
grijpt in tegen de stijgende parkeer-
druk in de Poekelaan in Beveren-
Leie, op een strook tussen de Leen-
akkerstraat en huisnummer 67. Er
werden heel wat nieuwe woningen
gebouwd en door de parkeerdruk
kan vrachtverkeer vanuit de Leen-
akkerstraat nog amper doorrijden
naar bedrijven verderop in de Poe-
kelaan. Het bestuur voert daarom
langs de onpare kant een parkeer-
verbod in. Er worden binnenkort
verkeersborden gezet. (LPS)

LS
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KORTRIJK EN HARELBEKE EXPERIMENTEREN MET ASBAKTEGELS

«Laat peuken maar op de grond liggen»

Sluikstorters riskeren GAS-boetes in
Kortrijk, maar wie een sigarettenpeuk
op de grond gooit, komt er wel mee weg.
De stad lanceert namelijk een proefpro-
ject met asbaktegels. Ook Harelbeke
doet er aan mee. «Ik roep iedereen op
peuken te laten liggen», zegt schepen
van Leefmilieu Bert Herrewyn (sp.a).

PETER LANSSENS

Kortrijk heeft voortaan negen
peukentegels en is daarmee de
stad met de meeste asbakken
in de grond in Vlaanderen. De
peukentegels zijn rasters in het
voetpad, waar rokers hun peuk
in kunnen werpen. Je vindt de
negen tegels op de Veemarkt
aan winkelcentrum K, op de
Grote Kring, aan de ingang van
het stadhuis, aan de zitbanken
op de Vlasmarkt, aan de ingang
van parking Schouwburg in de
Doorniksestraat, aan de ban-
ken in de Lange Steenstraat,
aan sporthal Lange Munte en
aan de OC’s in Aalbeke en Bis-
segem. Dat zijn locaties met
veel passage van bijvoorbeeld
horecaklanten, shoppers en
sporters. Nog voor de komst

van de peukentegels heeft een
medewerker van afvalinter-
communale Imog op die loca-
ties twee weken lang het aantal
peuken in kaart gebracht. Hij
telde gemiddeld twaalf peuken
per vierkante meter in de buurt
van elke tegel. Binnenkort zal
die dat nog eens doen om na te
gaan of de tegels veel gebruikt
worden en of er zo minder peu-
ken op de grond belanden.

9.000 ton peuken
«Die nieuwe metingen zullen
vlak voor de kerst- en paasva-
kantie gebeuren, waarna we
zullen evalueren en beslissen
of de peukentegels blijven en of
er al dan niet bijkomen», stelt
schepen Bert Herrewyn (sp.a).

«Ik roep dan ook op om peuken
gewoon te laten liggen, zodat
de analyse correct is. In Vlaan-
deren belandt per jaar negen-
duizend ton aan peuken op of
langs de weg. Het opruimen
van die peuken kost de belas-
tingbetaler jaarlijks dertig mil-
joen euro. Dat is gigantisch»,
beseft Herrewyn. «Het duurt
bovendien twee jaar voor een
peuk verteerd is. Het is dus be-
langrijk dat we correcte cijfers
hebben over het nut van de te-
gels. Als die een succes zijn, kan
dit uitgebreid worden naar an-
dere steden.»

Roken aanmoedigen
Critici vinden de asbakken in
de grond een naïeve zet omdat
het roken zou aanmoedigen.

Het lijkt ook pervers, want de
peukentegels worden betaald
door de tabaksindustrie. «Of
we nu eigenlijk niet in zee gaan
met de duivel? Ik vind van niet,
want de tabaksindustrie is ver-
plicht op elke tegel het tele-
foonnummer van de gratis
dienst Tabakstop te zetten»,
stelt Herrewyn.
Er gaan ook stemmen op om
rokers harder aan te pakken.
Wie een sigarettenpeuk op de
grond gooit, zou dan een GAS-
boete tot 120 euro moeten krij-
gen. «In theorie zou dat kun-
nen, maar in Kortrijk doen we
het niet. We geven wel GAS-
boetes voor sluikstorten, want
dat is een ergere vorm van
overlast», vindt Herrewyn.
«Het is ook moeilijk om men-

sen die een peuk op de grond
gooien te betrappen», voegt di-
recteur Koen Delie van afvalin-
tercommunale Imog eraan toe.

Mooimakers
Ook Harelbeke neemt deel aan
het proefproject met tegels aan
CC Het Spoor en aan de sport-
hal in Bavikhove. Er zijn in
Vlaanderen verder nog asbak-
ken in de grond te vinden in
Arendonk (3), Galmaarden (5),
Lebbeke (2), Oudenburg (2),
Ravels (2), Tongeren (2) en
Turnhout (7). Het project krijgt
steun van Mooimakers, het
Vlaamse samenwerkingsver-
band tegen zwerfvuil en sluiks-
torten. Het plaatsen en ledigen
van de tegels gebeurt door de
stadsdiensten.

Stadsarbeiders komen de asbakken in de grond geregeld ledigen. Foto’s Deleu

Op verschillende pleinen in Kortrijk vind je deze asbaktegels.

De broers Joost (43), Tom (41), Yves (45) en Koen
Morjean (48) hebben gisterenavond duizenden
kerstlichtjes aan hun huis in de Torenhoflaan 82
aangestoken. «Het begon vijf jaar geleden met een
krans en een slinger, maar ondertussen hebben we
veertig stopcontacten nodig voor alle lampjes en de
meer dan dertig attributen, zoals verlichte kerst-
mannen en sleeën», vertelt Joost. Hij en zijn broer
Tom zijn sinds zaterdag bezig om alles af te krijgen.
«Het materiaal kost ons een paar duizend euro,
maar we zien graag lampjes en zijn verzot op kerst-
sfeer», zegt Joost. «Of we niet achterover vallen van
de energiefactuur? Het elektriciteitsverbruik valt
nog mee, want we werken met LED-lampjes», knip-
oogt Joost. Het aansteken van de lichtjes ging voor
het eerst gepaard met een gezellige drink, georga-
niseerd door supportersclubs De Klauwaert en ’t
Maantje van SV Zulte Waregem. De opbrengst van
de drink gaat naar de vereniging sport en ontspan-
ning voor mindervaliden (Somival). (LPS)

WAREGEM

De voortuin van de broers is kleurrijk en rijkelijk versierd met allerlei kerstlichtjes. Foto’s Deleu

Broers steken duizenden kerstlichtjes aan

Het aansteken van de lichtjes 
ging gepaard met een gezellige drink.
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Burgemeester Alain Top
(SP.A/Groen) en schepen van
Milieu Inge Bossuyt (SP.A/
Groen) hebben gisteren van
10 tot 11 uur zwerfvuil ge-
ruimd in hun eigen stad. Ze
startten aan de Leiebrug ter
hoogte van de N36 richting
Izegem en ruimden het zwerf-
vuil richting brouwketel en
tunnel op. Met de actie willen
de SP.A-leden het beleid rond
afval in Vlaanderen onder de
aandacht brengen.

“Uit studies blijkt dat het
Vlaams zwerfvuilbeleid vorig
jaar 103,3 miljoen euro heeft
gekost, waarvan de gemeen-
ten en afvalintercommunales
zo'n 90 procent betalen en
ook 90 procent van het afval
opruimen”, stelt Top. “Met
SP.A ijveren we voor het in-
voeren van statiegeld op blik-
jes en petflessen en een ver-
bod van single use plastic zak-
jes.” 

Burgemeester en schepen ruimen zwerfvuil
HARELBEKE Die eerste maatregel zou vol-

gens SP.A het zwerfvuil al met
40 procent kunnen doen afne-
men. Om hun standpunt

kracht bij te zetten, ruimden
verschillende SP.A-volksver-
tegenwoordigers en lokale
mandatarissen gisteren, be-

wust op de internationale dag
van het vrijwilligerswerk,
zwerfvuil op in hun eigen stad
of gemeente.  (kvo)

W Burgemeester Top en schepen Bossuyt: 
“Wij ijveren voor de invoering van 
statiegeld op blikjes en petflessen.”

LO
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De onderhandelingen met
de kandidaat-ontwerpers
van het nieuwe zwembad
dat komt op het Ommers-
heimplein in Vichte, zit in
een laatste fase. Dat gaf
Deerlijks schepen van Sport
Ann Accou (CD&V) als ant-
woord in de gemeenteraad
op een vraag van raadslid
Tundie D'hont (SP.A), die
zich afvroeg of het dossier
geen vertraging opliep nadat
het ingediende subsidiedos-
sier werd afgewezen. 

“In maart dienen we op-
nieuw een subsidiedossier
in. We zitten al veel verder
dan toen, waardoor onze
plannen ook concreter kun-
nen worden opgenomen in
het dossier”, zei Accou. “We
zitten volledig op schema.
De onderhandelingen met
de vier kandidaat-ontwer-
pers zitten in een laatste fa-
se. In januari zullen we het
definitieve ontwerp voorleg-
gen aan de gemeenteraad.

Later zal er ook nog een in-
fovergadering volgen voor
de inwoners.”

Geen glijbanen

Een van de redenen dat het
eerste subsidiedossier werd
afgewezen is omdat de plan-
nen niet ambitieus genoeg
zijn, zo komen er geen glij-
banen. Raadslid Bert Schelf-
hout (Open VLD) vroeg of de
plannen zullen worden aan-
gepast, en of er extra banen

komen. “De krijtlijnen die
we hebben vastgesteld, zul-
len niet meer veranderen.
We willen een zwembad dat
aangepast is aan de behoef-
ten van onze gemeenten. We
zullen er geen bouwen voor
de buurgemeenten. Het
wordt een zwembad zoals
we altijd hebben gehad. On-
ze prioriteit ligt bij het
schoolzwemmen.”

Door de sluiting van het
huidige zwembad in Zweve-
gem volgend jaar zal het

voor de scholen van Deerlijk
moeilijk zijn om nog zwem-
lessen te organiseren. “We
zullen een jaar moeten over-
bruggen. We zijn nog aan
het zoeken naar een oplos-
sing daarvoor, we denken er
aan om een alternatief
sportprogramma aan te bie-
den aan de scholen”, besluit
de schepen.

Het nieuwe zwembad
opent in september 2019.
Eind volgend jaar wordt
door de Gentse watermaat-
schappij Farys gestart met
de bouw. Deerlijk en Anze-
gem zullen instaan voor het
beheer. Beide gemeenten
betalen elk de helft van 5,9
miljoen euro. Als het subsi-
diedossier wordt goedge-
keurd, dan zal het investe-
ringsbedrag voor de ge-
meenten minder zijn. 

Begin 2018 ontwerp klaar, zwembad opent in september 2019

“Zwembaddossier liep geen vertraging op”
Het ontwerp voor het nieu-
we gezamenlijke zwembad 
van Deerlijk en Anzegem 
moet begin volgend jaar 
klaar zijn. De opening is 
nog steeds gepland voor 
september 2019.

DEERLIJK 

W Schepen Ann Accou: “Er volgt nog een infovergadering voor de bewoners.”

EVELIEN VANTOMME
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A
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“We zitten volledig 
op schema. De 
gesprekken met 
de vier kandidaat-
ontwerpers zit in 
een laatste fase”

KORTRIJK

Kortrijk zoekt 
nieuwe ombudsman
De huidige ombudsman van 
Kortrijk is geen vragende par-
tij om zijn mandaat te verlen-
gen. Vorige keer waren er een 
vijftal kandidaten die de job 
ambieerden. Een ombudsman 
wordt aangesteld voor drie 
jaar en krijgt een jaarlijkse 
vergoeding van 5.000 euro. De 
huidige ombudsman behandel-
de een twaalftal dossiers in de 
drie jaar dat hij aangesteld 
was.
Voorzitter van de gemeente-
raad Piet Lombaerts (N-VA): 
“Alle klachten komen eerst 
binnen bij het meldpunt 1777. 
Pas als het antwoord niet vol-
doet, kan de klager een beroep 
doen op de ombudsman. Die 
moet onafhankelijk kunnen 
werken. Daarom moet de nieu-
we kandidaat een groot moreel 
gezag hebben en de werking en 
de structuur van de stad goed 
kennen.”  (vkk)

Tijdens de Bedrijvencon-
tactdagen vandaag woensdag
en morgen donderdag in
Kortrijk Xpo wordt ‘Onder-
neem in Kortrijk’ gelanceerd.
Dat is de nieuwe naam voor
de vroegere dienst Economie
van de stad Kortrijk. Heb je
een vraag over iets wat met
ondernemen te maken heeft,
dan kan je voortaan terecht in

de Leiestraat 24. “Onze nieu-
we naam houdt meteen een
aanzet tot actie in”, zegt sche-
pen van Economie Rudolf
Scherpereel (N-VA). “Het is
de bedoeling dat iedereen een
antwoord krijgt op zijn of
haar vragen over ruimte en
begeleiding om een zaak op te
starten, uit te breiden, over
premies en ondersteuning.”
De krachten worden nu ook

Kortrijk lanceert ‘Onderneem in Kortrijk’ op Bedrijvencontactdagen
gebundeld. “Met deze nieuwe
naam willen we de bestaande
en nieuwe inspanningen over
ons strategisch commercieel
plan in verband met premie-
stelsels of projectondersteu-
ning in de verf zetten”, zegt
coach Bruno Messiaen.

Jobbeurs 

Onderneem in Kortrijk

wordt tijdens de Bedrijven-
contactdagen in Kortrijk Xpo
op het grote publiek losgela-
ten. “We tonen de onderne-
mers wat de stad kan beteke-
nen voor wie er handel wil
drijven”, klinkt het. “We pak-
ken er uit met een stand die
interactief is met een geani-
meerde ontwikkeling en kaart
van Kortrijk waar gebieden in
ontwikkeling of reconversie

worden getoond. We houden
ook een jobbeurs op de con-
tactdagen. De stad Kortrijk,
de Kamer van Koophandel
Voka, de VDAB en Kortrijk
Xpo ontvangen sollicitanten
en verwijzen ze naar stand-
houders die openstaande va-
catures hebben.”

In een recent onderzoek van
Voka kreeg de stad Kortrijk al
positieve commentaren.  (vkk)

KORTRIJK 

KORTRIJK 

Kortrijk krijgt met Manten en
Kalle een eigen reuzenduo. De 
eerste pop wordt dezer dagen be-
studeerd en gemaakt door de 
vzw Bolwerk uit Kortrijk. Tegen 
Sinksen 2018 moet het exem-
plaar klaar zijn.

“Sinds 2013 werken we aan een
nieuwe reuzentraditie”, zegt 
schepen Wout Maddens (Open 
VLD). “Het is de bedoeling om 
Manten en Kalle opnieuw te la-
ten herrijzen. Hoe ze eruit zullen
zien, houden we nog even ge-
heim. Er is in een budget voor-
zien van 80.000 euro, zowel voor
de aanmaak als de omkadering. 
De reuzen worden een belang-
rijk deel van onze gemeenschap. 
Ze sluiten aan bij het verhaal van
Manten en Kalle.”

Bolwerk zal de eerste reus ma-
ken tegen Sinksen. De vzw zal 
zowel creatief als technisch alles 
in elkaar doen passen. Hannelo-
re Vanhoenacker (CD&V) stelt 
zich vragen bij de kostprijs. “Er 
is een revival van de reuzen aan 
de gang, ik denk aan de Reuzen-
gilde van Bissegem. Maar 80.000
euro is veel geld en als ik zie dat 
daar een heftruck bij hoort, dan 
vrees ik dat de reuzen niet vaak 
in het stadsbeeld te zien zullen 
zijn. Er zijn goedkopere con-
structies te vinden.”  (vkk)

Eerste Kortrijkse reus 
tegen Sinksen

Bron: Het Nieuwsblad - 6 december 2017

Bron: Het Gouden Blad - 13 december 2017



Bron: Het Nieuwsblad - 9 december 2017



Bron: Het Nieuwsblad - 9 december 2017

ZA
TE

R
D

A
G

 9
 D

EC
EM

B
ER

 2
01

7

Uitneembaar
VLAAMSE ARDENNEN
GENTSE RAND

Heeft u
nieuws?
Neem contact
op met
Marc
De Sutter
Telefoon
03-561.19.58
Mail
uwgemeente@
nieuwsblad.be
(bijvoorbeeld:
oudenaarde@
nieuwsblad.be)

per uur waar een maximumsnel-
heid van zeventig van kracht is.

In de auto zaten twee medewer-
kers van de organisatie die vips 
rondreden. Beurtelings namen ze 
het stuur over en dat verklaarde 
ook waarom ze in eerste instantie 
beiden voor de politierechtbank 
werden gedagvaard. Ze hadden na-
melijk aan de politie verklaard dat 
ze niet meer wisten wie nu precies 
de snelheidsovertreding had be-
gaan.

De politierechter sprak op basis
van twijfel beide bestuurders vrij. 
Het parket nam dit niet en bracht 
de zaak daarom in beroep voor de 
correctionele rechtbank. 

“Een vrijspraak zet in dit geval de
deur open om een snelheidsover-
treding te betwisten”, zegt aankla-
ger Eva Brantegem. Maar ook de 
correctionele rechter verleent de 
twee bestuurders de vrijspraak op 
grond van twijfel.  (pd)

De bvba D’Hondt, eigenaar van de
geflitste wedstrijdauto, organisator 
vzw Koninklijke Sportvereniging 
Waregem en de overkoepelende 
wielerorganisatie nv Flanders Clas-
sics werden als burgerlijk aanspra-
kelijke partijen mee gedagvaard. 
Maar gelet op de vrijspraak werd 
ook hen niets meer ten laste gelegd. 

Het was nochtans een flagrante
snelheidsovertreding die op 
23 maart vorig jaar tijdens Dwars 
door Vlaanderen in Maarkedal 
werd geregistreerd: 123 kilometer 

De rechtbank in Oudenaarde 
sprak twee bestuurders op 
grond van twijfel vrij omdat 
niet uitgemaakt kan worden 
wie van de twee achter het 
stuur zat van een geflitste 
wedstrijdauto tijdens de wie-
lerwedstrijd Dwars door 
Vlaanderen.

OUDENAARDE/MAARKEDAL 

Vrijspraak voor geflitste 
bestuurders van wielerorganisatie

fé ‘t Tonneke op een braakliggend 
stuk grond. Een nieuwe toegangs-
weg zal de parking van de sportsite 
met de Massemsesteenweg verbin-
den.

De kosten van de aanleg van het
skatepark worden geraamd op 
174.000 euro en die worden gefi-
nancierd door het AGB, het auto-
noom gemeentebedrijf. In die prijs 
zitten de toegangsweg en de omhei-
ning niet begrepen.

Overleg met buren

“We plannen de aanleg in het
voorjaar van 2019”, zegt Elfrink. 
“Het skatepark zal een oppervlakte 
hebben van achthonderd vierkante 
meter. De buurtbewoners worden 
bij het project betrokken.”

De aanleg van het skateterrein
wordt besproken en gestemd in de 
volgende gemeenteraad op donder-
dag 14 december.  (jvw)

Sinds het verdwijnen van het
vroegere skatepark voor de bouw 
van de nieuwe sporthal vragen heel 
wat jongeren een nieuwe plek om 
te skaten. De gemeente zoekt al ja-
ren een geschikte locatie. Het zag 
er even naar uit dat het in de Peper-
straat zou komen, maar de buurt-
bewoners zagen dat niet zitten. Nu 
is er voor gekozen om het terrein 
aan te leggen op Dassenveld, waar 
ook het voetbalstadion van RFC 
Wetteren gevestigd is. “Het wordt 
aangelegd in gegoten beton, want 
dat is kwalitatief, duurzaam en ge-
luidsarm”, vertelt jeugdbeleidsco-
ordinator Anne Elfrink.

Het skatepark komt tussen het
A-terrein van de voetbalclub en ca-

De gemeente Wetteren gaat 
een skatepark aanleggen op 
het terrein Dassenveld aan de 
Massemsesteenweg.

WETTEREN 

Nieuw skateterrein komt 
op terrein Dassenveld

Sluikstorters in Kruishoutem zijn
gewaarschuwd. Zeker op zoge-
naamde ‘sluikstorthotspots” houdt 
voortaan een camera de omgeving 
in het oog met de bedoeling om de 
pakkans op heterdaad te verhogen. 
Het cameraproject is een primeur 
in het werkingsgebied van de afval-
intercommunale Imog, die naast 
Kruishoutem ook de gemeenten 
Anzegem, Avelgem, Deerlijk, Harel-
beke, Kortrijk, Kuurne, Spiere-Hel-
kijn, Waregem, Wielsbeke en Zwe-
vegem omvat.

Kruishoutem is tegelijk ook de
eerste gemeente in de regio van de 
Vlaamse Ardennen waar een came-
ra in de strijd tegen zwerfvuil en 
sluikstorten wordt ingezet. “Niet 
omdat we in onze gemeente meer 
dan elders met sluikstorten te ma-
ken hebben. Maar wel omdat we de 
samenwerkingsprotocollen, onder 
andere met de politiezone, als eer-
ste rond hebben gekregen”, bena-
drukt schepen van Milieu Kristof 
Callens (CD&V).

“Zwerfvuil en sluikstorten komen
steevast als grote ergernis naar vo-
ren”, zegt Koen Delie van Imog. “De 
jaarlijkse kostprijs om alle zwerf-
vuil en sluikstorten op te ruimen, 
werd door Ovam op meer dan zestig
miljoen euro geraamd. Behalve vuil 

uitzicht en schade aan het milieu 
zijn er dus ook grote economische 
kosten. Maar betrapping op heter-
daad is zeer moeilijk en straffeloos-
heid leidt tot herhaling van afwij-
kend gedrag. Recente evoluties in 
techniek en wetteksten maken de 

inzet van camera’s nu ook mogelijk. 
Aanpassingen in de GAS-reglemen-
tering maken mogelijk dat ook in-
tergemeentelijke vaststellers wor-
den ingezet. Op verzoek van de ge-
meente of van de politie zullen zij 
op een bepaalde locatie de camera 
plaatsen, de beelden bekijken en 
een bestuurlijk verslag opmaken.”

Dat verslag wordt dan overge-
maakt aan de sanctionerende ge-
meentelijke ambtenaar of aan de 
politie. De administratieve boete 
kan in de politiezone Vlaamse Ar-
dennen tot 350 euro bedragen. “Op 
welke manier de camera geïnstal-
leerd wordt en hoe de camera er dus
uitziet, blijft geheim. Omdat het ui-

teraard niet de bedoeling is dat 
sluikstorters de camera herkennen. 
Wel zullen telkens waarschuwings-
borden geplaatst worden in een rui-
me perimeter van de plaats waar de 
camera staat.”

“We doen al heel wat inspannin-
gen om onze gemeente proper te 
houden, onder andere dankzij de 
vrijwillige inzet van meer dan twin-
tig afvalmeesters en glasbolpeters”, 
merkt  Callens op.

“Maar met de inzet van gemeente-
personeel is het onmogelijk om 
sluikstorters op heterdaad te kun-
nen betrappen. Een verplaatsbare 
camera zal de pakkans aanzienlijk 
verhogen.”

Kruishoutem bijt spits af in werkingsgebied van intercommunale Imog

Camera’s in de strijd tegen sluikstorters
In Kruishoutem wordt vanaf 
vandaag een verplaatsbare 
camera ingezet om de pak-
kans van sluikstorters te ver-
hogen. Het cameraproject is 
een initiatief van de afvalin-
tercommunale Imog, in sa-
menwerking met de gemeen-
ten en de politiezones.

KRUISHOUTEM 

W Samen met vertegenwoordigers van Imog en de politie toont schepen van Milieu Kristof Callens (links) de borden die voor de 
aanwezigheid van de verplaatsbare camera waarschuwen.

PAUL DARRAGAS

PD
V

KOEN DELIE 
INTERCOMMUNALE IMOG

“Op welke manier de 
camera geïnstalleerd 
wordt en hoe hij 
eruitziet, blijft geheim”



Bron: AVS Regionale TV
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DOOR PETER VAN HERZEELE

Op de gemeenteraad van novem-
ber kwam de organisatie van een
proefproject van Imog ter sprake.
De afvalintercommunale wil sa-
men met de verschillende steden
en gemeenten in de regio de strijd
aanbinden tegen sluikstorten en
zwerfvuil. “Het project heeft als
voornaamste doel de pakkans
voor sluikstorters te verhogen”,
verduidelijkt burgemeester Alain
Top (SP.A). “Het gevoel van straf-
feloosheid moet verdwijnen. Dit
cameraproject is een aanvulling
op de huidige activiteiten in de
strijd tegen sluikstort.”

Imog treedt op als verwerker van
de beelden en zal instaan voor het
plaatsen van de mobiele camera’s
en de bijhorende pictogrammen.

Ook het bekijken van de beelden
en de eventuele opmaak van sanc-
tionering door middel van een
GAS-boete gebeurt door perso-
neelsleden van de afvalverwerker.

EVALUATIE

De gemeenteraad verleende
maandagavond haar goedkeuring
voor het project. “Wij kunnen ook
mee de locaties bepalen waar de
camera’s binnenkort kunnen ko-
men”, aldus de burgemeester. Zo
plant Harelbeke de inzet van het
toezicht onder de bruggen van de
E17 en bij de verschillende glas-
containers.
“De korpschef van de politiezone
Gavers gaf eerder eveneens een
positief advies. Het werken met
een hotspotlijst is wel noodzake-
lijk. Daarnaast moeten we tijdig
evalueren en de lijste eventueel
bijsturen. Wat de privacy betreft,
zijn alle voorzorgsmaatregelen ge-
nomen”, zei Top nog. 

Mobiele camera’s in 
strijd tegen sluikstort
HARELBEKE De gemeenteraad gaf maandag haar
goedkeuring het inzetten van mobiele camera’s om
zwerfvuil en sluikstorten te gaan. Samen met afvalin-
tercommunale Imog wordt een proefproject op poten
gezet. 

Imog neemt de verwerking en opvolging van de beelden op zich. (Foto LOO)

“Het gevoel van

straffeloosheid 

moet verdwijnen”

ALAIN TOP

Burgemeester (SP.A)

HARELBEKE / BAVIKHOVE / HULSTE

BAVIKHOVE Ter gelegenheid van de viering van

St.-Cecilia werden de verdienstelijke leden van de

Koninklijke Dorpsfanfare Bavikhove gehuldigd.

Daniel Tack kreeg een briljanten ereteken voor 70

jaar muzikant. Voorzitter Erik Duchi kreeg voor 45

jaar bestuurslid een saffieren ereteken. Een pare-

len ereteken was voorzien voor Heikky Verdure

die 35 jaar muzikant is. Eveline Maes mocht naar

huis met een zilveren ereteken voor 25 jaar muzi-

kant. Een kristallen ereteken ging naar Brecht

Duchi en Michiel Bruneel voor 15 jaar muzikant en

Tim Verhulst en Frank Nuyttens ontvingen een

tinnen ereteken voor tien jaar muzikant. Jürgen

Verhulst kreeg een houten ereteken voor vijf jaar

muzikant. (PVH-foto LOO) 

Verdienstelijke leden van
Dorpsfanfare gehuldigd

HARELBEKE/BAVIKHOVE Door de

geboorte van Rougui Baldé op

30 september ontstond er een

viergeslacht in de familie. We

zien vooraan mémé Magdalena

Deryckere (84) uit Harelbeke met

Rougui. Achteraan staan pati

Darline Deblock (53) uit Harelbe-

ke en Shari Dewaegenaere (27),

de mama van Rougui die met

haar gezin in Bavikhove woont.

(EDB-foto EDB)

VIERGESLACHT 

Van Magdalena 
tot Rougui

HULSTE Van 20 tot 24 november

organiseerde de scholengemeen-

schap ‘De Balk’ in het kader van

de voorleeswaak een kinderboe-

kenfestival voor alle leerlingen.

Op 30 november staat dan nog

een boekenbeurs van de stede-

lijks basisschool Noord op het

programma. Lezen is voor kinde-

ren erg belangrijk en daarom

werden in het cultuurcentrum Het

Spoor tientallen amusante maar

vooral leerrijke workshops geor-

ganiseerd. Alle stedelijke scholen

van Harelbeke en Kuurne kwa-

men langs. Studenten van de

Kortrijkse hogeschool Vives zorg-

den voor de begeleiding van de

workshops. (PVH)

Kinderboeken-
festival in 
De Balk

SPEELPLAATS NOORD

De stedelijke basisschool

Noord in Hulste ondergaat

een gedeeltelijke facelift.

Concreet komt er een sport-

veldje van circa 165m2 voor

balspelen en worden nieuwe

paden als toegang tot de

moestuin en de dierenver-

blijfplaats aangelegd. Doel is

de herinrichting van de

speelplaats om meer moge-

lijkheden aan te bieden aan

de kinderen. De uitgave

wordt geraamd op 19.831,54

euro inclusief btw. 

NIEUWE INSTRUMENTEN

De Stedelijke Academie voor

Muziek en Woord, kortweg

SAMW, krijgt nieuwe instru-

menten. Het gaat om snaar-

en blaasinstrumenten en

elektrische instrumenten. De

totale uitgave wordt geraamd

op 18.239 euro inclusief btw.

RENOVATIE TOILETTEN

JEUGDCENTRUM

De toiletten van het jeugd-

centrum zijn aan een totale

renovatie toe. De afvoer is

verzakt, alle toiletten verto-

nen ernstige gebreken, en er

zijn geen vervangstukken

meer te vinden voor de ver-

ouderde materialen. 

De werken omvatten afbraak,

afwerking van vloeren, wan-

den, schrijn- en schilderwerk

en technieken. De kosten

worden geraamd op

78.866,69 euro inclusief btw.

(PVH)

Cijfers uit de raad

Bron: Krant van Westvlaanderen - 24 november 2017
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Sluikstort en zwerfvuil, het wordt een al-
maar groter wordend probleem. Vraag het
maar aan Aalbekenaren Joseph Henkens
(68) en Dominique Lagae (61), die dit jaar
beiden Mooimaker werden en dus op vrij-
willige basis zwerfvuil opruimen. “Uit pure
ergernis”, vertelt Joseph, die opgroeide in
Limburg maar wel al 34 jaar in Aalbeke
woont. “In het straatbeeld zie je veel zwerf-
vuil liggen en daar kan ik niet tegen.”
“We moeten vaststellen dat er iets meer
sluikstort en zwerfvuil wordt achtergelaten
in Kortrijk”, reageert schepen van Leefmi-
lieu Bert Herrewyn (SP.A). “Exacte cijfers
hebben wij en Imog niet omdat het opge-
ruimde zwerfvuil niet wordt gewogen. We
leveren nochtans inspanningen om dit fe-
nomeen het hoofd te bieden: dagelijks gaan
24 medewerkers de straat op om de stad
proper te houden. Als stadsbestuur zijn we
de 40 Mooimakers in Kortrijk alvast heel
dankbaar dat zij mee de strijd aanbinden
tegen zwerfvuil.”
Joseph en Dominique gaan verschillende
keren per week op pad. “We kunnen niet
anders”, pikt Dominique in. “We hebben

zo onze vaste plaatsen en als je eens een
week ergens niet passeert, dan zie je dat
gewoon. Vorige week, bijvoorbeeld, hebben
we door het slechte weer onze rondgang
niet kunnen doen. (wijst naar het karretje
dat aan zijn fiets hangt) Kijk hier maar naar.
We hebben momenteel een vierde van de
Moeskroensesteenweg gedaan en de helft
van de Kapelhoekstraat en we hebben al
meer dan 70 lege blikjes opgeraapt.”
“Het overgrote deel zijn lege blikken Cara
Pils”, aldus nog Joseph. “Het rare is wel dat
het biermerk verschilt van straat tot straat.”

133 VRIJWILLIGERS

Joseph en Dominique zijn goed uitgerust
als zwerfvuilopruimers. Beiden hebben een
karretje en verschillende fietszakken aan
hun fiets hangen en rapen het zwerfvuil op
met een grijper. “Die grijpers, maar ook de
handschoenen en fluohesjes kregen we van
Imog”, vertellen ze. 
“Daarnaast voorziet Imog een korte oplei-
ding en een vrijwilligersvergoeding”, pikt
Koen Delie van Imog in. “We geven de
Mooimakers – in totaal zijn er bij Imog 133
actief van wie er 90 de baan op gaan en 43
een glasbol onderhouden – ook de nodige

“Sluikstorters
aanspreken 
op hun gedrag”

40 MOOIMAKERS KUISEN IN GROOT-KORTRIJK

ELKE WEEK VELE KILO’S ZWERFVUIL OP

STAD KORTRIJK ZET IN STRIJD TEGEN ZWERFVUIL 

24 MEDEWERKERS EN BEWAKINGSCAMERA’S IN 

KORTRIJK/AALBEKE “Bierblikjes, vochtige doekjes, sigarettenpak-
jes... Je kan je niet inbeelden wat we langs de straat vinden.” Aan
het woord zijn Joseph Henkens en Dominique Lagae, twee Mooi-
makers in Kortrijk. Zij trekken er wekelijks op uit om zwerfvuil op
te ruimen. “We merken dat er steeds meer zwerfvuil en sluikstort
moet worden opgeruimd”, aldus schepen Bert Herrewyn. “Soms
heerst het gevoel van dweilen met de kraan open.”

Alles voor een Vrolĳk Kerstmes

The Place 2 Be 

voor al uw culinaire 

kerstcadeautjes 

                     Dupont’s KOOKboetiek Ƣ ‘t Hoge 98 Ƣ Kortrijk Ƣ� 056 203 209 Ƣ

Openingsuren: Maandag tot vrijdag van 9 tot 18u30 Ƣ Zaterdag van 9 tot 18u Ƣ�Zondag van 10 tot 18u*

                         Elke zondag in december open ƢGratis kookdemo’s 

Win elke week een GreenPan t.w.v. 149 € Ƣ�Vele eindejaarpromoties 

facebook.com/kookboetiek

Meer info?

*Op zondag 24 & 31 december open van 10 tot 16u

www.kookboetiek.be
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Nu zondag gaat het nieuwe vervoersplan van de NMBS in. Het belooft

de reiziger snellere verplaatsingen en extra treinen op zaterdag. Twee

zaken waar in onze provincie alvast weinig van te merken valt. In

West-Vlaanderen, ver van de zon, heeft de NMBS nogal wat kunst- en

vliegwerk moeten uithalen om de nieuwe dienstregeling toch nog enigs-

zins een aanvaardbaar smoel te geven.

Bovenaan in de goed-nieuwsshow: vanaf volgende week staan we tien

minuten sneller van Kortrijk in Oostende en omgekeerd. Dit op algeme-

ne aanvraag van Voka en tal van reizigers- en belangengroepen, die

maar niet begrijpen dat dit op vandaag bijna anderhalf uur moet du-

ren. Goeie zaak natuurlijk, maar daarmee zijn we bijlange nog niet

aan de snelheid die vroeger gehaald werd. En: dit geldt enkel in de

week, niet in het weekend. Mager resultaat dus voor dé aslijn van de

provincie, waar elke trein in werkelijkheid een stoptrein geworden is

sinds men het veelbelovende IC-IR-plan heeft afgezworen. 

Ook op de andere lijn die onze provincie doorkruist zet de degradatie

zich verder: ondanks herhaald aandringen van zowat iedereen, wordt

op De Panne-Gent de snelle doorverbinding naar Brussel niet hersteld

en wordt de dienstregeling een kluwen, met op weekdagen een doorver-

binding naar Antwerpen, in het weekend naar de luchthaven langs een

flinke omweg. Waar is de helderheid, de snelheid en de eenvoud van de

jaren ‘90 naartoe? En waar de twee assen zich kruisen, in het iconi-

sche Lichtervelde, wordt het vanaf nu helemáál een potje: we gaan daar

met z’n allen voortaan langer wachten op onze aansluiting. Wél in de

week, maar niet in het weekend...

Of al die ‘snellere’ treinen straks ook allemaal volgens het boekje gaan

rijden, dat durft het nieuwe vervoersplan uiteraard niet beloven. En wij

durven dat niet geloven, want heel wat van de tijdswinst in het nieuwe

plan komt net uit het inkrimpen van de buffertijden.

Het valt dus niet te vrezen dat de West-Vlaming vanaf volgende week

zijn auto vaker aan de kant zal laten staan. Ook niet om te gaan

winkelen, want van de beloofde extra shoppingtreinen op zaterdag rijdt

er niet één in West-Vlaanderen.

Waar is de helderheid, 

de eenvoud en de snelheid

van het IC-IR-plan van 

de jaren 90 naartoe ? 

KRUIMELS VOOR

WEST-VLAANDEREN

OPINIE
door

Jos Remaut

Bron: Krant van West-Vlaanderen - 8 december 2017



pmd- en zwerfvuilzakken, die we op gere-
gelde tijdstippen ophalen.”
De twee hebben intussen al heel wat zak-
ken gevuld. Dominique: “Ik ben sinds half
juni bezig en gebruikte al 7 pmd-zakken en
6 restafvalzakken.”
Joseph: “Ik engageerde me in april en vulde
al 28 pmd-zakken en 9 zwerfvuilzakken.
Jammer genoeg.”

VOLLE HONDENPOEPZAKJES

In die zwerfvuilzakken komt echt van alles
terecht. “We ruimen veel papieren zakdoek-
jes op”, vertelt Dominique nog. “En van die
vochtige doekjes. Je snapt niet dat iemand
die na gebruik zomaar uit de auto gooit.”

“Snoepwikkels, plastic... Wat mensen alle-
maal sluikstorten, is soms niet te geloven”,
aldus nog Koen Delie van afvalintercom-
munale Imog. “Onze opruimers vinden
zelfs almaar vaker gevulde hondenpoepzak-
jes op hun weg.”
“Soms heerst het gevoel dat we dweilen
met de kraan open”, besluit schepen Herre-
wyn. “Maar we moeten doorgaan. Stad
Kortrijk heeft al diverse acties op poten ge-
zet om zijn inwoners wakker te schudden.
We zetten op sluikstortgevoelige plaatsen
ook bewakingscamera’s in. Wie iemand
ziet sluikstorten, zou ik ook willen vragen
om die persoon daarover aan te spreken.
Dat is heel nuttig.”

Joseph Henkens en Dominique Lagae zijn twee van de 30 Mooimakers die in Kortrijk zwerf-

vuil opruimen. Inzet: het karretje van Dominique ligt val blikken Cara Pils. (Foto AXV)
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Beiden zijn er daarom voorstander van

om het heffen van statiegeld uit te brei-

den. “Als er statiegeld op blikken wordt

ingevoerd, dan zouden we volgens ons

toch minder blikken in de bermen vin-

den. Al beseffen we ook heel goed dat

dit voor sommige mensen niets uit-

maakt: ze gooien liever iets weg dan

het terug te brengen naar de winkel en

er wat geld voor te krijgen.”

“Als je iets een bepaalde waarde geeft,

is het inderdaad zo dat het minder als

wegwerp zal worden beschouwd”, aldus

Koen Delie van Imog. “Momenteel be-

studeert de overheid deze problema-

tiek. Zelf doet Imog daar geen uitspra-

ken over: we voeren het beleid van de

overheid uit.” (AXV)

“Graag statiegeld op blikjes”
KORTRIJK Ook glazen flessen vinden

Joseph en Dominique regelmatig. “En

vaak zit er statiegeld op. Blijkbaar

werpen mensen die liever weg dan dat

ze die terugbrengen naar de winkel.”

Actie geldig tem 25/12/2017 of zolang de voorraad strekt. Voorwaarden in de winkel.
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DE STANDAARD

WOENSDAG 6 DECEMBER 2017

Tropische stormen en grote droogte, duurdere prijzen
voor vrachtvervoer en het risico op valutaschommelingen 
zullen volgend jaar de voedselprijzen de hoogte in jagen. 
Dat voorspelt Rabobank in een nieuw rapport. 

Met name het tropische weerfenomeen La Niña kan in
2018 de oogsten in belangrijke landbouwregio’s verstoren 
en zo tot een sterke stijging van de voedselprijzen leiden, 
verwijst de Nederlandse bank naar de berekeningen van 
de Amerikaanse National Oceanic and Atmospheric Admi
nistration. Die becijferde dat er een kans van bijna 
75 procent bestaat dat La Niña volgend jaar negatieve 
weereffecten zal versterken en langer van invloed zal blij
ven op de winter op het noordelijk halfrond.

Rabo waarschuwt voor gemakzucht onder de voedsel
producenten omdat er nog veel voorraden zijn, vooral in 
graan. Dat zorgt vandaag voor relatief gunstige voedsel
prijzen. Het resultaat is een vals veiligheidsgevoel, want 
bij een grote schok in het aanbod zullen de wereldwijde 
voorraden te klein zijn om de prijzen stabiel te houden. 

Naast het weer kunnen vooral de snel stijgende ver
voerskosten zo’n schok veroorzaken. De Baltic Dry Index, 
die de evolutie van de vrachtvervoerkosten weergeeft, is 
dit jaar al met 73 procent gestegen naar zijn hoogste peil 
in vier jaar. Rabobank verwacht dat er volgend jaar nog 
eens 10 tot 20 procent bovenop zal komen. Want ook de 
olieprijs zit in de lift. Daardoor groeit de kans dat grote 
importeurs de stijgende transportkosten zullen doorreke
nen aan de consument. 

Conclusie: in 2018 kunnen de gecombineerde gevolgen
van steeds extremere weersomstandigheden, hogere 
vrachtkosten en stijgende olieprijzen de voedselprijzen 
fors duurder maken. Zeker als nieuwe renteverhogingen 
in de VS ook de dollar nog eens hoger duwen.

Waarom u dat moet weten? Er worden honderden arti
kels gewijd aan de stijgende en dalende olieprijzen. En 
aan de voedselprijzen maar af en toe een stukje. Nochtans 
hebben die een grotere invloed op de economie, bleek vo
rig jaar uit onderzoek van UGenteconomen Jasmien De 
Winne en Gert Peersman. Olieprijzen zijn dan wel volatie
ler, maar ook voedselprijzen maken grote sprongen. Tus
sen 20022011 verdubbelde de graanprijs, waarna die met 
meer dan 50 procent zakte. 

De impact daarvan op de economische groei is niet 
te onderschatten. Als de grondstofprijzen voor voeding 
met 5 procent stijgen, dan krimpt de economie in het 
daaropvolgende jaar met 0,8 procent. Want als voedsel 
duurder wordt, gaan mensen nauwelijks minder eten. 
Maar ze beknibbelen wel op hun andere aankopen. Meest
al op duurzame goederen, zoals een wasmachine, een 
smartphone of een auto. 

In de crisis van 20082009 kromp de Amerikaanse eco
nomie met 0,5 procent bijkomend, omdat de voeding flink 
duurder werd. In de periode 20032005 deed zich het om
gekeerde voor: de economie groeide met 1,7 procent extra 
dankzij dalende grondstofprijzen. De moraal van dit ver
haal: It’s not the economy ... it’s the food prices, stupid. 

In ‘De Grote Markt’ duikt de economieredactie dagelijks in een
opmerkelijke beweging in de economische wereld.

It’s the food prices, stupid!

DE GROTE MARKT
NICO TANGHE

Mensen gaan niet
snel minder eten,
maar beknibbelen
wel op hun andere
aankopen 
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minderen en de economie moder
niseren. En niet langer de vuilnis
bak van de wereld zijn.

Opgezadeld
Hoeveel plastic blijft er dan in

België liggen? Niemand weet het
precies. Ovam, de Vlaamse Afval
stoffenmaatschappij, gokt op
40.000 à 50.000 ton. Dat is veel
plastic waarvan niemand weet
wat ermee te doen. Want voldoen
de recyclagecapaciteit in onze re
gio is er niet. ‘In Europa was er
nooit de opportuniteit om daarin
te investeren’, zegt Christof Delat
ter, coördinator van het afvalbe
leid voor de Vlaamse Steden en
Gemeenten (VVSG). ‘Het was

China zit. Schepen die de talloze
‘made in China’ producten naar
hier brengen, keren daarna met
ons plastic afval weer terug. Denk
daarbij aan zachte plastic folie,
zoals de verpakking die je rond
een sixpack vindt. In China recy
cleren ze dat tot grondstoffen voor
de fabrieken. Vorig jaar impor
teerde China 7,3 miljoen ton plas
tic, zowat de helft van het wereld
wijde plastic afval.

Maar dat plastic willen de Chi
nezen niet langer. Deze zomer lie
ten ze aan de Wereldhandelsorga
nisatie weten dat ze vanaf eind dit
jaar een hoop afval uit het buiten
land niet langer aanvaarden. Het
land wil zijn milieuimpact ver

Wat doen we met ons plastic afval dat China niet binnen mag?

België zit met 
een torenhoog
plastic probleem

In België zou 40.000 à 50.000 ton plastic afval opgeslagen liggen, schat Ovam. © ID/photo agency

V A N  O N Z E  R E D A C T E U R  

KARSTEN LEMMENS
B R U S S E L  I  U doet het mis

schien, als voorbeeldige burger:
plastic afval sorteren en naar het
containerpark brengen. Of u ver
zamelt het in zo’n nieuwe roze of
paarse zak. Wat u daarbij niet
wist, is dat een deel van dat plastic
een tijdje later op een schip naar

China wil ons plastic 
afval niet langer. 
Verbranden vindt 
niemand een optie. 
Maar wat doen we er
dan wel mee?
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Tropische stormen en grote droogte, duurdere prijzen
voor vrachtvervoer en het risico op valutaschommelingen 
zullen volgend jaar de voedselprijzen de hoogte in jagen. 
Dat voorspelt Rabobank in een nieuw rapport. 

Met name het tropische weerfenomeen La Niña kan in
2018 de oogsten in belangrijke landbouwregio’s verstoren 
en zo tot een sterke stijging van de voedselprijzen leiden, 
verwijst de Nederlandse bank naar de berekeningen van 
de Amerikaanse National Oceanic and Atmospheric Admi
nistration. Die becijferde dat er een kans van bijna 
75 procent bestaat dat La Niña volgend jaar negatieve 
weereffecten zal versterken en langer van invloed zal blij
ven op de winter op het noordelijk halfrond.

Rabo waarschuwt voor gemakzucht onder de voedsel
producenten omdat er nog veel voorraden zijn, vooral in 
graan. Dat zorgt vandaag voor relatief gunstige voedsel
prijzen. Het resultaat is een vals veiligheidsgevoel, want 
bij een grote schok in het aanbod zullen de wereldwijde 
voorraden te klein zijn om de prijzen stabiel te houden. 

Naast het weer kunnen vooral de snel stijgende ver
voerskosten zo’n schok veroorzaken. De Baltic Dry Index, 
die de evolutie van de vrachtvervoerkosten weergeeft, is 
dit jaar al met 73 procent gestegen naar zijn hoogste peil 
in vier jaar. Rabobank verwacht dat er volgend jaar nog 
eens 10 tot 20 procent bovenop zal komen. Want ook de 
olieprijs zit in de lift. Daardoor groeit de kans dat grote 
importeurs de stijgende transportkosten zullen doorreke
nen aan de consument. 

Conclusie: in 2018 kunnen de gecombineerde gevolgen
van steeds extremere weersomstandigheden, hogere 
vrachtkosten en stijgende olieprijzen de voedselprijzen 
fors duurder maken. Zeker als nieuwe renteverhogingen 
in de VS ook de dollar nog eens hoger duwen.

Waarom u dat moet weten? Er worden honderden arti
kels gewijd aan de stijgende en dalende olieprijzen. En 
aan de voedselprijzen maar af en toe een stukje. Nochtans 
hebben die een grotere invloed op de economie, bleek vo
rig jaar uit onderzoek van UGenteconomen Jasmien De 
Winne en Gert Peersman. Olieprijzen zijn dan wel volatie
ler, maar ook voedselprijzen maken grote sprongen. Tus
sen 20022011 verdubbelde de graanprijs, waarna die met 
meer dan 50 procent zakte. 

De impact daarvan op de economische groei is niet 
te onderschatten. Als de grondstofprijzen voor voeding 
met 5 procent stijgen, dan krimpt de economie in het 
daaropvolgende jaar met 0,8 procent. Want als voedsel 
duurder wordt, gaan mensen nauwelijks minder eten. 
Maar ze beknibbelen wel op hun andere aankopen. Meest
al op duurzame goederen, zoals een wasmachine, een 
smartphone of een auto. 

In de crisis van 20082009 kromp de Amerikaanse eco
nomie met 0,5 procent bijkomend, omdat de voeding flink 
duurder werd. In de periode 20032005 deed zich het om
gekeerde voor: de economie groeide met 1,7 procent extra 
dankzij dalende grondstofprijzen. De moraal van dit ver
haal: It’s not the economy ... it’s the food prices, stupid. 

In ‘De Grote Markt’ duikt de economieredactie dagelijks in een
opmerkelijke beweging in de economische wereld.

It’s the food prices, stupid!

DE GROTE MARKT
NICO TANGHE

Mensen gaan niet
snel minder eten,
maar beknibbelen
wel op hun andere
aankopen 
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minderen en de economie moder
niseren. En niet langer de vuilnis
bak van de wereld zijn.

Opgezadeld
Hoeveel plastic blijft er dan in

België liggen? Niemand weet het
precies. Ovam, de Vlaamse Afval
stoffenmaatschappij, gokt op
40.000 à 50.000 ton. Dat is veel
plastic waarvan niemand weet
wat ermee te doen. Want voldoen
de recyclagecapaciteit in onze re
gio is er niet. ‘In Europa was er
nooit de opportuniteit om daarin
te investeren’, zegt Christof Delat
ter, coördinator van het afvalbe
leid voor de Vlaamse Steden en
Gemeenten (VVSG). ‘Het was

China zit. Schepen die de talloze
‘made in China’ producten naar
hier brengen, keren daarna met
ons plastic afval weer terug. Denk
daarbij aan zachte plastic folie,
zoals de verpakking die je rond
een sixpack vindt. In China recy
cleren ze dat tot grondstoffen voor
de fabrieken. Vorig jaar impor
teerde China 7,3 miljoen ton plas
tic, zowat de helft van het wereld
wijde plastic afval.

Maar dat plastic willen de Chi
nezen niet langer. Deze zomer lie
ten ze aan de Wereldhandelsorga
nisatie weten dat ze vanaf eind dit
jaar een hoop afval uit het buiten
land niet langer aanvaarden. Het
land wil zijn milieuimpact ver

Wat doen we met ons plastic afval dat China niet binnen mag?

België zit met 
een torenhoog
plastic probleem

In België zou 40.000 à 50.000 ton plastic afval opgeslagen liggen, schat Ovam. © ID/photo agency

V A N  O N Z E  R E D A C T E U R  

KARSTEN LEMMENS
B R U S S E L  I  U doet het mis

schien, als voorbeeldige burger:
plastic afval sorteren en naar het
containerpark brengen. Of u ver
zamelt het in zo’n nieuwe roze of
paarse zak. Wat u daarbij niet
wist, is dat een deel van dat plastic
een tijdje later op een schip naar

China wil ons plastic 
afval niet langer. 
Verbranden vindt 
niemand een optie. 
Maar wat doen we er
dan wel mee?
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Politiek & Economie

BARBARA MOENS

H
onderden kilo’s plastic -
folie. In de verwerkings-
centrale van de afval -
intercommunale Imog in
Harelbeke neemt de berg
dagelijks toe. En dat leidt

tot kopzorgen, want net als andere afval-
verwerkers wereldwijd raken de West-Vla-
mingen het plastic niet meer kwijt. De 
afvoerbuis zit verstopt omdat China be-
paalde soorten niet meer wil verwerken. 

Vandaag importeert het land de helft
van het wereldwijde plastic-, koper- en 
papierafval. Als ‘fabriek van de wereld’ 
gebruikten de Chinezen dat om nieuwe
producten te maken. De schepen die goed-
kope producten in het Westen afleverden,
keerden vaak vol afval terug. De rijkere
landen betaalden maar wat graag om van
hun afval af te zijn. 

Maar de Chinezen zijn het beu de vuil-
bak van de wereld te zijn. Zeker wie in de
afvalindustrie werkt. De rauwe documen-
taire ‘Plastic China’ - die viraal ging voor 
de autoriteiten ze kon censureren - toont
hoe de inwoners van een dorp in de ooste-
lijke provincie Shandong, onder wie veel
kinderen, in een haast onmenselijke 
omgeving overleven door plastic te sorte-
ren. 

Met haar campagne tegen ‘yang laji’ of
buitenlands afval verandert de Chinese re-
gering het geweer van schouder. Vanaf ja-
nuari sluit China officieel de grenzen voor
een hele reeks afvalstromen, wat de pollu-
tie moet verminderen en de volksgezond-
heid verbeteren. Dat leidt nu al tot schok-
ken op de markt.

‘Het wordt duurder voor afvalintercom-
munales om bepaalde plastics kwijt te ra-
ken’, zegt Christof Delatter, die voor de
Vereniging voor Vlaamse Steden en Ge-

China is de voornaamste bestemming voor ons
afval, maar weigert vanaf volgend jaar nog plas-
tic afval te importeren. De verpakking die u 
recycleert, dreigt zo in de verbrandingsoven 
te eindigen.

meenten (VVSG) het afvalbeleid opvolgt.
‘Sommige vinden zelfs geen afnemers
meer. Recyclagebedrijven en afvalinter-
communales gaan door een bijzonder
moeilijke periode.’

Verspil nooit een goede crisis, luidt het
adagium. Volgens milieuorganisaties we-
reldwijd is dit het moment om het globale
afvalbeleid te herzien. ‘Als we aan ons af-
valbeleid vasthouden, zullen tonnen waar-
devol en recycleerbaar materiaal domweg
worden verbrand’, zegt Rob Buurman, di-
recteur van Recycling Netwerk. ‘Deze Chi-
nese afvalcrisis is een opportuniteit om
over te schakelen op een hoogwaardige re-
cyclage. Zo kan de regering een stap zetten
naar een echte lokale en circulaire econo-
mie.’

Ook Joke Schauvliege (CD&V), Vlaams
minister van Leefmilieu, ziet de crisis als
een kans. Ze wijst erop dat Europa de ver-
pakkingsrichtlijn op dit moment herbe-
kijkt en dat de doelstellingen ambitieuzer
kunnen. Schauvliege wil ook een lager
btw-tarief voor producten uit gerecycleer-
de plastics bestuderen of een wettelijk mi-
nimum voor het gerecycleerde aandeel
van bepaalde producten vastleggen. 

Meer plastic dan vis  
De wereldwijde afvalberg groeit immers
razendsnel. Elke minuut worden wereld-
wijd 1 miljoen plastic flesjes gekocht. De
helft daarvan wordt ingezameld voor recy-
clage, maar slechts 7 procent wordt ge-
bruikt om nieuwe flessen te produceren.
De rest belandt op de afvalberg of in de
oceaan. Tegen 2050 zal er in de oceaan
meer plastic dan vis zijn. 

Europa en zeker België doen het beter
(zie grafiek). Een derde van het plastic in
ons land wordt gerecycleerd. De rest wordt

gebruikt voor de energieproductie via een
verbrandingsoven. Er wordt ook steeds se-
lectiever ingezameld. 

Maar die inspanningen dreigen nu ver-
loren te gaan, luidt het bij afvalintercom-
munales. De Openbare Afvalstoffenmaat-
schappij (OVAM) heeft geen precieze cij-
fers voor Vlaanderen over het transport
naar China, maar schat dat het jaarlijks
om 40.000 tot 50.000 ton gaat. 

‘We zamelen in een van onze afvalpar-
ken plasticfolie apart in’, zegt Ann Desaeg-
her van de West-Vlaamse afvalintercom-
munale Ivvo. ‘Door de Chinese beslissing
breiden we die selectieve inzameling niet
uit naar onze andere afvalparken, want we
vinden niemand om die plasticfolie af te
nemen. Collega-intercommunales  schake-
len over op verbranding, maar ik vind dat
niet kunnen. We kunnen toch moeilijk aan
de burger vragen om uitgebreid te recycle-
ren, vervolgens dat afval van de ene plaats
naar de andere transporteren en dan ge-
woon alles verbranden? Ook al recupereer
je daar energie mee, het is niet de manier
om verantwoord met afval om te gaan.’

Bij Imog in Harelbeke zoekt Johan Bon-
nier naar oplossingen in Europa, maar ook
hij heeft weinig succes. ‘Omdat China zo
lang een oplossing voor de recyclage van
bepaalde plastics bood, is er in Europa
geen recyclagecapaciteit. Je voelt de druk
om nu meer te verbranden. Maar dat staat
haaks op het principe van de circulaire
economie waar de politiek de mond van
vol heeft. Bovendien demotiveert het de
burger die een inspanning doet om afval
selectief te recycleren.’

Goedkope petroleum
Dat er geen Europese capaciteit is, heeft
met centen te maken, stelt Bonnier. ‘De
markt investeert niet in recyclagebedrij-
ven, want het is voordeliger nieuw plastic
te produceren op basis van goedkope pe-
troleum dan oud plastic te recycleren. Er is
een initiatief van de overheid nodig als we
de verpakkingsindustrie willen verplich-
ten haar verantwoordelijkheid te nemen.’

Volgens Delatter zal de markt inspelen
op de leegte die China achterlaat. ‘We had-
den lang het voordeel dat de container-
schepen die in de Antwerpse haven naar
China vertrokken ons afval meenamen.
Mede daardoor was het investerings -
klimaat beperkt. Nu de Chinese afzetmarkt
verdwijnt, zien een aantal bedrijven zoals
Suez en Veolia opportuniteiten. Ze overwe-
gen in extra recyclagecapaciteit te investe-
ren. Maar we moeten eerlijk zijn:  hoe die
markt zal evolueren op langere termijn, is
op dit moment koffiedik kijken.’

‘Het is voor politici niet populair om re-
gels op te leggen en vrijhandel staat te-
recht hoog op de politieke agenda’, zegt
Delatter. ‘Maar het wringt dat de produ-
centen van plastic niet worden geconfron-
teerd met waar hun materiaal uiteindelijk
belandt - als een nieuw product of op de
bodem van de oceaan.’

Je voelt de
druk om
meer plastic
te verbran-
den. Dat
staat haaks
op het princi-
pe van de cir-
culaire eco-
nomie waar
de politiek de
mond vol van
heeft. 

Johan Bonnier,

afvalintercom-

munale Imog in

Harelbeke

Bij de afvalintercommunale Imog in Harelbeke neemt de berg plasticfolie dagelijks toe omdat China niet langer bepaalde plastics wil importeren. © WOUTER VAN VOOREN

322
miljoen ton plastic 

De wereld produceert 

Daarvan wordt
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verbrand of
gerecupereerd 
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gestort

België is goede leerling
in recyclage van plastic

China is de grootste producent

Bronnen: Eurostat, Plastics Europa, Consultic
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De afvoerbuis voor
afval zit verstopt
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HEULE
Kringloopwinkel
opent Hangaar
De Kringloopwinkel heeft De Han-
gaar geopend, daar kan je spot-
goedkoop spullen met ‘foutjes’ ko-
pen. Wat net niet goed genoeg is,
verdient immers niet om in de con-
tainer te verdwijnen. De Hangaar
biedt voortaan zulke spullen aan.
Net als spullen die al enkele weken
te koop staan in de kringloopwin-
kel, maar geen nieuwe eigenaar
vinden. De Kringloopwinkel wil met
De Hangaar meer nuttig gerief in
omloop houden. De Hangaar kan je
vinden in de gebouwen van de cen-
trale diensten van het Kringloop-
centrum Zuid-West-Vlaanderen in
de Warande 9 in Heule. De Han-
gaar is iedere zaterdag open van
9.30 tot 16 uur. Er wordt met zeer
scherpe prijzen gewerkt. Zo kan je
er een stoel kopen voor 1 euro, een
kastje voor 2,4 euro en een tafel
voor 9 euro. Meer info staat op
www.dekringloopwinkel.be. (LPS)

KORTRIJK
Doneer pakjes 
op Veemarkt
De triomfboog die de voorbije jaren
op de Grote Markt stond, staat nu
op de Veemarkt. Je kan er  geschen-
ken doneren. Die zijn bestemd voor
wie het minder evident is om pakjes
te kopen tijdens de eindejaarsperi-
ode. De Arc de Triomphe, een initia-
tief van Eefje Cottenier van buurt-
huis De Stuyverij, verhuisde naar de
kop van de Veemarkt om de eigen-
heid verder te versterken. Het ini-
tiatief is bovendien uitgebreid tot
MarcT de Triomphe. Want er staan
nu aan de boog ook enkele chalets,
waar organisaties die rond kwets-
bare mensen werken, zich voor
goeie doelen inzetten. MarcT de
Triomphe loopt tot zondag 24 de-
cember en is dagelijks open van 13
tot 20 uur. Er wordt met een vrije
bijdrage gewerkt. Concreet: je kiest
er zelf hoeveel je voor je chocomelk
betaalt of hoeveel je doneert voor
je favoriete plaatje. Ook de stad,
het OCMW, de hogeschool West-
Vlaanderen, Designregio Kortrijk,
radio Quindo, Drukta en Lions Mer-
curius Kortrijk werken er aan mee.
Info: www.kortrijk.be/marctde-
triomphe. (LPS)

ST-ELOOIS-WINKEL/

KORTRIJK
Slapend achter stuur:
twee maanden
rijverbod
Een jongeman uit Sint-Eloois-Win-
kel (Ledegem) liep voor de politie-
rechtbank van Kortrijk een rijver-
bod van twee maanden en een boe-
te van 1.200 euro op. 
Na een nachtje stappen vond de
politie Pieter-Jan D. in een doodlo-
pend straatje in Kortrijk slapend
achter het stuur van zijn wagen. Hij
herinnerde zich niets meer van de
voorbije nacht, ook niet hoe het
kwam dat er recente schade aan
zijn voertuig was. 
Op het politiecommissariaat bleek
hij meer dan 2,5 promille alcohol in
het bloed te hebben. Aan de politie-
rechter legde de jongeman gisteren
plots een verklaring van een vriend
voor waaruit bleek dat die vriend
hem na het nachtje stappen aan
zijn auto had afgezet en hij dus niet
zelf met de auto had gereden. De
politierechter hechtte er echter
geen geloof aan. Om zijn rijbewijs
terug te krijgen, zal de jongeman
zijn theoretisch en praktisch rijexa-
men opnieuw moeten afleggen en
ook slagen voor medische en psy-
chologische proeven. (LSI)

UITBAATSTER COCOCINELLE ONTKENT SYSTEMATISCH MISBRUIK KINDJES

«Ik verloor wel eens mijn geduld»
WAREGEM

Begin augustus moest Cococi-
nelle noodgedwongen de deu-
ren dicht doen. Kind & Gezin
schorste de vergunning van het
kinderhotel na ernstige aan-
wijzingen dat de veiligheid en
het welzijn van de kinderen er
in het gedrang kwamen. Het
onderzoek was een gevolg van
een klacht die begin vorig jaar
werd ingediend door de ouders
van een 7-jarig kind dat vijf jaar
lang in Cococinelle was opge-
vangen, maar al een tijdje ge-
dragsstoornissen en angstaan-
vallen had. Het meisje veran-
derde van school maar ver-
klaarde plots dat ze bij ‘Tante
Co’ - Darline S. - getuige was ge-
weest dat andere kindjes sla-
gen kregen, aan neus en haren
werden getrokken en zelf ook
slaag kreeg. 
Er volgde een onderzoek waar-
bij ook tal van ex-kinderver-

zorgsters van Cococinelle ge-
tuigden over de soms harde
aanpak van de uitbaatster.
Kindjes die anderen beten,
moesten op een stuk zeep bij-
ten, slechte slapers werden aan
de matras vastgeklikt, slechte
eters kregen eten in de mond

gepropt door op de kaken te
duwen, wie niet luisterde
moest naar een ‘kotje’...
«Praktijken die anno 2017 niet
meer door de beugel kunnen»,
vond het openbaar ministerie.
«Al was zeker niet alles slecht
en was de uitbaatster onge-
twijfeld wél goed met kleuters.
De problemen deden zich bij
baby’tjes en peuters voor. Er
was een soort schrikbewind.»
De openbare aanklager vorder-
de een voorwaardelijke celstraf
van negen maanden en bege-
leidende maatregelen.

Stress
Uitbaatster Darline S. gaf toe

dat ze onder de stress en werk-
druk af en toe wel eens het ge-
duld verloor en een kindje een
pedagogische tik verkocht. «De
crèche was mijn droom maar
groeide boven mijn hoofd»,
klonk het bij S. Haar advocate
Katrijn Vanmoortel vroeg de
gunst van de opschorting. Dat
zou betekenen dat ze er zonder
straf vanaf zou komen. 

Harde hand
Darline S. ontkende wel na-
drukkelijk dat er van mensont-
erende behandeling van de
kindjes of systematische mis-
handeling ooit sprake is ge-
weest. «Ik hanteerde een harde

hand en probeerde de kinde-
ren ook zo op te voeden. Dat
stond in het huishoudelijk re-
glement en alles gebeurde in
samenspraak met de ouders. »
Het kinderhotel is dicht en on-
dertussen verkocht. Darline S.
kampt door de hele heisa met
een depressie maar wil in de
toekomst haar diploma als psy-
chiatrisch verpleegster op-
nieuw aanspreken. De ouders
van het meisje dat de kat de bel
aanbond, vroegen een schade-
vergoeding van 2.500 euro. Een
tweede ouderpaar en
Kind&Gezin hielden het op één
symbolische euro. Vonnis op 15
januari.

De uitbaatster van kinderhotel Cococinelle moet zich verantwoorden 
omdat ze kindjes mishandeld zou hebben. Foto Henk Deleu

De 39-jarige uitbaatster van kinderhotel
Cococinelle in Waregem heeft gisteren
voor de rechter in Kortrijk toegegeven
dat ze door de hoge werkdruk af en toe
het geduld verloor en enkele kinderen
een pedagogische tik uitdeelde. Van sys-
tematische mishandelingen is volgens
haar evenwel nooit sprake geweest. Ze
vroeg de rechter er zonder straf vanaf te
kunnen komen. Slechts twee ouders
vroegen een schadevergoeding.

LIEVEN SAMYN

Kabouter Plop heeft de nieuwe wagens alvast goedgekeurd. Foto Deleu

Kabouter Plop en Mega Toby
hebben  de vernieuwde vestiging
van Top Motors in de Kortrijk-
straat 506 geopend. Het ope-
ningsweekend was met 1.500 be-
zoekers een succes. 

«Het is moeilijk om mensen nog

te doen bewegen, maar we zijn er
in geslaagd jong en oud te lok-
ken», zegt marketingverant-
woordelijke Charlotte Vandersti-
chele. Er viel heel wat te beleven
met als uitschieters de komst van
Louis Talpe - alias Mega Toby - en
Walter De Donder, naast burge-

meester van Affligem ook bekend
onder zijn  alias Kabouter Plop.
Plop had niet alleen oog voor de
spelende kinderen, maar ook
voor de nieuwe wagens. «We
hebben zelfs enkele wagens ver-
kocht, wat zeer uitzonderlijk is op
een openingsweekend.» (LPS)

WEVELGEM Kabouter Plop opent nieuwe garage
Nieuwe single zet
vriendschap tussen 
The MG’s Brothers in de verf
Ze geven al 20 jaar het beste van zichzelf in de band
The MG’s Brothers, Marc Vermeersch (55) uit Menen
en Gino Kesteloot (54) uit Heule. De innige vriend-
schap tussen de zanger en de drummer is nu ver -
eeuwigd in het emotionele nummer ‘Soulmate’. 

Een idee van Marc Vermeersch, op tekst van presen-
tator Herbert Verhaeghe, waarin Marc over Gino zingt.
«We zijn twee tegenpolen en hebben elke dag ruzie,
een beetje zoals Laurel en Hardy in de Dikke en de
Dunne», lacht Marc Vermeersch. «Maar we kunnen el-
kaar niet missen. Ik heb veel respect voor de vechtlust
van Gino, die altijd maar blijft doorgaan. Gino is een
van de beste drummers van ons land. Hij liet al veel
aanbiedingen schieten voor The MG’s Brothers. We
zijn dan ook als twee broers. En die blijven elkaar
trouw», aldus Vermeersch. 

Cover 
‘Soulmate’ is een cover van de plaat ‘Now You Know’
van wijlen Johnny Adams, een Amerikaanse jazz- en
blueszanger die in 1998 overleed. Er zijn 500 singles
gemaakt. ‘Soulmate’ kost 5 euro en wordt op optre-
dens verkocht. In januari volgt een videoclip op You-
Tube en Facebook. (LPS)

HEULE/MENEN

The MG’s Brothers stellen hun nieuwe single voor.
Foto Maxime Petit

Het Ventiel krijgt Europese erkenning
Twaalf organisaties die mensen met dementie
een stem geven, worden op 23 januari 2018 in So-
fia (Bulgarije) gelauwerd door het European
Foundations’ Initiative on Dementia. 

Onder hen zit de Harelbeekse organisatie ‘Het
Ventiel’. 
«Voor wie getroffen wordt door jongdementie,
dreigt het sociale isolement», legt Erika Racquet
van de Koning Boudewijnstichting uit, een van de
partners achter de European Foundations’ Initia-

tive on Dementia. 
«Het Ventiel in Harelbeke gaat daar tegenin door
personen met jongdementie samen te brengen
met buddy’s en activiteiten te organiseren waar-
aan zij samen kunnen deelnemen. Belangrijk
daarbij is dat ze niet als passieve ontvangers van
zorg worden benaderd, maar zeggenschap krij-
gen over hun eigen situatie.»

Enige Belgische laureaat
Het European Foundations’ Initiative on Demen-

tia rijkt deze prijs uit aan Het Ventiel en elf andere
projecten verspreid over Europa - Het Ventiel is
de enige Belgische laureaat. Zij werden geselec-
teerd uit negentig kandidaten en ontvangen elk
een prijs ter waarde van 9.000 euro. Het is de be-
doeling de verspreiding van hun goede aanpak
aan te moedigen in heel Europa.
De plechtige prijsuitreiking zal plaatshebben aan
de Universiteit van Sofia op 23 januari 2018 om
16.30 uur, onder - het Bulgaarse voorzitterschap
van de Europese Unie. (JME)

HARELBEKE

Op de zeep bijten of
een verbanning naar
het ‘kotje’ was
slechts de laatste
stap in uitzonderlijke
situaties. Ik had
altijd het beste voor
met de kindjes

UITBAATSTER  DARLINE  S.

(KO12/2)
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KORTRIJK ONZE STAD

“Het stadsproject gaat heel goed vooruit.

Het feit dat er een informatievergadering

was rond niet-ontplofte bommen, is zeker

een minimum. Dat onderwerp vereist heel

veel aandacht en moet serieus genomen

worden, want niet iedereen is daarvan op

de hoogte. Maar ik geloof wel dat veel mensen zich daar niet mee

bezighouden en het belang ervan onderschatten. Het is noodzakelijk

dat iedereen op de hoogte gehouden wordt omwille van de veiligheid,

ik denk daarbij bijvoorbeeld aan evacuatieplannen.”

“Het ontwerp van het stationsproject vind ik echt heel goed. Het ver-

keer zal op meerdere plaatsen veel veiliger zijn voor fietsers en wan-

delaars omdat ze dikwijls afgescheiden zullen zijn van auto’s. Er komt

meer parkeerplaats. Daar is echt nood aan en is ook noodzakelijk voor

een goede stationsbuurt of om drukke shoppingweekends aan te

kunnen. Het is fantastisch dat er ook veel meer groen zal zijn. Want

een groene omgeving maakt het veel aangenamer, op dit moment

ontbreekt het in Kortrijk wat aan groen vind ik.”

Foto JVGK

YOUNES EL HADDAJI

Organisator zaalvoetbal Redside

“Meer veiligheid voor
fietsers en wandelaars"

EEN NIEUWE VRAAG VOOR ONS PANEL

Volg je de
stationswerken ?
Het stationsproject is een werk van jaren én het neemt
ons terug mee in de tijd. De kans is groot dat niet-
ontplofte bommen opduiken. Vinden jullie het belang-
rijk dat daarover een infomoment werd gehouden? En
wat vinden jullie van de plannen met de buurt?

Het stadsbestuur heeft zijn bud-
get voor 2018 rond. Zo blijkt de
autofinancieringsmarge 1.957.161
euro te bedragen. Die AFM geeft
aan in welke mate de stad zelfs
zijn leninglasten kan terugbetalen
of investeringen kan bekostigen
zonder te lenen. “Ook voor 2019
en 2020 zal er een positieve autofi-
nancieringsmarge zijn”, legt sche-
pen van Financiën Kelly Detaver-
nier (N-VA) uit. “Het resultaat op
kasbasis - een soort van reserve -
bedraagt 10 miljoen euro.”
De oppositie stelt zich niettemin
vragen. Hannelore Vanhoenacker
(CD&V): “In 2018 leent de stad 49
miljoen euro, waarvan 19 miljoen
euro voor de satellieten (Parko,
SOK..., red.), die zelf ook nog eens
leningen aangaan. Weet dat als
die satellieten te veel schulden
hebben, de stad het gelag betaalt.”
CD&V begrijpt ook niet waarom

de stad zogenaamde bulletlenin-
gen afsluit. Dat zijn leningen
waarbij tijdens de looptijd enkel
de interest wordt betaald en op
het einde de volledige geleende
som moet worden opgehoest.
“Jullie verschuiven de leninglast
naar later, de impact zal dus pas
na 2018 te voelen zijn. En dan is
er nog de uitverkoop van het patri-
monium. De inkomsten daarvan
worden niet geïnvesteerd, maar
gaan in de pot.”
Voor de fractieleider van CD&V is
het duidelijk: de volgende be-
stuursploegen zullen een vergif-
tigd geschenk krijgen. “Een ver-
hoging van de belastingen is dus
zeker mogelijk. Net als de verkoop
van nog meer patrimonium. Of
moeten we op een pak meer sub-
sidies van Vlaanderen rekenen?”
Matti Vandemaele van Groen is
ook niet mals voor de meerder-

heid. “Steeds vaker nemen de au-
tonome gemeentebedrijven
(AGB) taken op die niet tot hun
kernopdracht behoren. Denk
maar aan de exploitatie van de
fuifzaal door het SOK. Ze doen
ook heel grote financiële inspan-
ningen, zoals Parko en de investe-
ringen in de vele ‘parkeerputten’.
Sommige constructies leiden ook
tot hogere tarieven. Zo zullen we
straks veel meer moeten betalen
voor een zwembeurt...”

34 MILJOEN RESERVES

“Met Groen vragen we transpa-
ranter te zijn, minder investerin-
gen en financiële constructies aan
te gaan via die AGB’s en de finan-
ciën van de AGB’s in de hand te
houden.”
Schepen van Financiën Kelly De-
tavernier (N-VA) vindt de kritiek
onterecht. “Als oppositie moet je

de cijfers kritisch bekijken, maar
ze wel interpreteren zoals ze
zijn”, stelt de schepen. “De autofi-
nancieringsmarge moet positief
zijn en dat is altijd het geval ge-
weest. Dat de autonome gemeen-
tebedrijven ook zelf leningen aan-
gaan? Het is logisch dat Parko zelf
een lening afsluit om een parking
te bouwen.”
“Ik kan je ook vertellen dat de
schuld van de stad in de periode
2012-2020 daalt met liefst 42 mil-
joen euro. Terwijl er tussen 2014
en 2020 meer dan 200 miljoen eu-
ro wordt geïnvesteerd. We lenen
als stad pas wanneer het nodig
is”, aldus de schepen. Vincent
Van Quickenborne pikt in: “We
spreken hier over een daling van
20 procent wat betreft de stads-
schuld.”
Hannelore Vanhoenacker vindt
dat een goedkope uitspraak. “Ak-
koord, de schuld zal misschien
met 42 miljoen gedaald zijn. Maar
het stadsbestuur zelf heeft daar
weinig verdiensten aan: jullie sou-
peerden de 34 miljoen aan reser-
ves op, waardoor de eigenlijke af-
bouw van de schuld 8 miljoen eu-
ro is.”
Ook de kostprijs voor het nieuwe
politiegebouw op Drie Hofsteden
kwam nog maar eens ter sprake.
“Intussen kost het gebouw al 38
miljoen euro”, aldus nog de frac-
tieleider van CD&V. Schepen De-
tavernier: “De stad voorzag een
doorgeeflening van 38 miljoen eu-
ro, maar die kan afbetaald wor-
den. En je bouwt nu niet bepaald
elke legislatuur een nieuwe poli-
tiekantoor, niet?”

(Axel Vandenheede)

“Stadsschuld is al met 42
miljoen euro gedaald”
CD&V: "VOORAL DANKZIJ 34 MILJOEN EURO AAN RESERVES DIE JULLIE GEBRUIKTEN”

KORTRIJK “Ik kan met
een gerust geweten zeg-
gen dat de financiën in
orde zijn”, stelde burge-
meester Vincent Van
Quickenborne tijdens de
discussie over het stads-
budget. Groen en CD&V
hebben daar een andere
mening over. “De satel-
lieten van de stad dragen
almaar meer financiële
verantwoordelijkheid. Op
een dag betaalt de stad
daarvoor het gelag.”

Kelly Detavernier. (Foto JVGK) Hannelore Vanhoenacker. (Foto LOO)

“Toen we die drie vuilnisbakken
lieten installeren, waren we ons
ervan bewust dat we met kinder-
ziektes zouden moeten afreke-
nen. Maar dankzij goede afspra-
ken met de leverancier werden
problemen snel opgelost, meestal
nog dezelfde dag. Vandaag zijn er
geen problemen meer. Intussen
is er ook al een update van de
software gebeurd en werkt alles
nog beter”, legt SP.A-schepen
Bert Herrewyn, bevoegd voor
Leefmilieu uit. 

PEDAALSYSTEEM

Zo'n slimme vuilnisbak heeft een
capaciteit van wel zeven zwerf-
vuilbakjes. Bert Herrewyn: “Er
kan dus veel meer afval in, waar-
door onze stadsdiensten minder
vaak moeten uitrukken om ze te
ledigen. Vooral in de weekends is
dat een goede zaak. Bovendien
zijn de vuilnisbakken afgesloten,
je ziet het afval dus niet zitten.
Ook gewaardeerd is het pedaalsys-
teem: je hoeft niet met je handen
aan de vuilnisbak te komen, als je
op het pedaal staat, gaat die
open.”

VOORLOPIG GEEN NIEUWE

Ondanks de positieve evaluatie zit
er niet meteen een verdere uitrol
uit. “Er zijn momenteel veel wer-
ken bezig in de binnenstad en
daarom willen we wat afwachten.
Het heeft nu bijvoorbeeld geen
zin om zo'n vuilnisbak in de
buurt van het station te plaatsen
als die straks moet worden ver-
plaatst. Na de vernieuwing van de
stationsomgeving en de Leieboor-
den zal de looplijn in de stad ook
wel wat veranderen, iets waarmee
we rekening zullen houden”, be-
sluit de schepen.
De aankoop en installatie van één
slimme vuilnisbak kost 6.500 eu-
ro. (AXV)

Afvalproject 
met slimme 
vuilnisbakken
erg succesvol

KORTRIJK Een jaar
geleden besliste het
Kortrijkse stadsbestuur
om drie zogenaamde
slimme vuilnisbakken
aan te kopen. Die wer-
den geplaatst op de
Grote Markt, het kruis-
punt Korte Steenstraat-
Lange Steenstraat en de
kop van de Veemarkt.
Met succes, zo blijkt
nu. “Als je bijvoorbeeld
naar dat genoemd
kruispunt kijkt, merk je
dat het daar veel netter
is”, stelt schepen van
Leefmilieu Bert Herre-
wyn (SP.A).
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